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Artiški župnik kmalu 
na sodišču

Artiče - Januarja letos je Policijska 
uprava Krško ovadila tedanjega artiškega 
župnika Karlija Jošta zaradi suma spol
nega napada na osebe, mlajše od 15 let. 
Obtožnica je spisana in 4. oktobra naj bi 
se na krškem sodišču začela obravnava.

Vse se je začelo^s pismom nekdanje 
domačinke Vesne Škorc, ki je artiškega 
župnika obtožila pedofilije, katere žrtev 
je bila tudi sama. Kot je takrat zapisala 
Škorčeva, so sprevržena dejanja župni
ka Jošta boleče zaznamovala njeno živ
ljenje.

Župnik Jošt pripor prestaja v 
duhovniškem domu v Mariboru. V času 
od uvedbe pripora je razrešeni župnik 
Karli Jošt le enkrat obiskal “svojo” žup
nijo Artiče, v kateri je služboval več kot 
30 let; v spremstvu mož postave je prišel 
na primopredajo poslov novemu ar- 
tiškemu župniku. Pred vrati je torej so
jenje, za kazniva dejanja napada na ose
bo, mlajšo od 15 let, pa je zagrožena 
zaporna kazen od enega do desetih let 
Zapora.
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Regijski pirotehnik umrl
v eksploziji

Vihre - Minuli ponedeljek sredi dneva je močna eksplozija stresla vas Vihre pri Krškem. Eksplozi
ja je razdejala lopo, v njej pa je umrl regijski pirotehnik Vili Zupančič iz Brežic.

Kaj natanko seje dogajalo v lopi 
ob vikendu na Vihrah, ne ve nihče. 
Domačini povedo, da je strašno 
počilo in dobesedno razneslo priroč
no delavnico, ki jo je v sklopu do
mačije od svojih staršev podedoval 
Vili Zupančič. Ta je sicer živel v 
Brežicah, na podedovani domačiji, 
kjer je imel tudi ovce in koze, pa si 
je uredil počitniško hišo, kamor je 
Prihajal ob koncu tedna. 57-letni 
Zupančič je nekoč delal kot miner, 
nazadnje pa je bil zaposlen v bre
žiškem podjetju HPG, a je bil že dalj 
časa na bolniškem dopustu. Sicer pa 
je bil Vili Zupančič regijski piroteh- 
nik, saj je bil velik strokovnjak za 
ubojna sredstva. Kot so nam povedali 
na Regijskem centru za obveščanje 
'j Krškem, je bil Zupančič res nji
hov sodelavec in ga je Uprava za 
Zaščito in reševanje angažirala vselej, 
kadar je bilo v Posavju najdeno 
obojno sredstvo, ki ga je bilo treba 
razminirati. Velik strokovnjak za 
eksplozivna telesa je sedaj sam umrl 
v eksploziji.

Takoj po eksploziji je bilo med 
domačini slišati, daje imel Zupančič 
na svojem vikendu vrsto ubojnih 
j^les in da seje verjetno zgodila ne-

Policijska uprava Krško je v sode
lovanju s pirotehničnimi in foren
zičnimi strokovnjaki iz Generalne 
Policijske uprave Ljubljana, ki so si

kraj ogledali, ugotovila, daje pokoj
ni Vili Zupančič v svoji priročni de
lavnici najverjetneje delal s kotno 
brusilko, iskrenje izpod brusilke pa 
je povzročilo vžig papirnatega ovoja 
električnih detonatorjev, ki jih je 
imel v lesenem zaboju pod delovnim 
pultom. Sodeč po najdenih sledovih 
na kraju dogodka pa seje poleg deto
natorjev nahajalo tudi neznano ek
splozivno telo, ki je ob vžigu detona
torja eksplodiralo.

Gospodarsko poslopje, narejeno iz 
lesa in izolacijskih plošč, je bilo ob 
eksploziji v celoti uničeno. Med og
ledom kraja dogodka je bilo v ob
jektu in v osebnem vozilu pokojne
ga najdenih še več kosov različnih 
eksplozivnih naprav in nabojev, ka
terih izvor pa še ni ugotovljen. Ker 
je očitno, daje v danem primeru šlo 
za nesrečen slučaj in je tuja krivda 
izključena, bo na okrožno državno 
tožilstvo podano le poročilo. N.Č.C.

Ostanki lesene lope

V spomin in opomin
Planina - Na naj višje ležeči vasici na Gorjancih je preteklo soboto poteka

lo tradicionalno spominsko srečanje kot spomin in opomin na grozodejst
va, ki so se zgodila med drugo svetovno vojno, ko so ustaši ustrelili 34 
vaščanov Planine in vas tudi požgali. Letošnji slavnostni govornik je bil 
Tone Partljič. V kulturnem programu so nastopili Posavski oktet, Mladi 
harmonikarji iz Podbočja, kostanjeviški Pihalni orkester, podboški recita
torji, Frajtonerji s Planine in plesna skupina Harlekin. L.Z.

Slavnostni govornik Tone Partljič

Priznanje tudi Podgoršku
Bled - V okviru Vikendove re

gate popularnih, ki je preteklo so
boto potekala v Zaki na Bledu, so 
podelili gonge popularnosti in ust
varjalnosti, ki jih podeljuje revija 
Vikend magazin. Med nagrajenci 
oziroma opaženimi ustvarjalci je 
tudi režiser iz Brežic Sašo Pod
goršek, ki mu je strokovna žirija 
podelila posebno priznanje za doku
mentarec o gostovanju glasbene sku
pine Laibach v ZDA.
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Zupan Molan z brežiškimi 
gospodrastveniki

Brežice - V ponedeljek se je župan Ivan Molan sestal z gospodarstveniki občine Brežice, kjer jih je povabil k 
sodelovanju pri pripravi Regionalnega razvojnega programa regije Posavje. Strateški del omenjenega programa 
je že narejen, sedaj pa se pripravljajo programske vsebine, kjer so projekti in usmeritve gospodarstva ključne.

Srečanje z ministrom 
Žagarjem

Krško - Na sedežu Regionalne razvojne agencije Po
savje je potekalo neformalno srečanje z ministrom, 
pristojnim za področje lokalne samouprave in re
gionalne politike, dr. Ivanom Žagarjem.

Župan Molan je predstavil 
prizadevanje občine za pospe
ševanje gospodarstva. Opozo
ril je tudi na letos ustanovljen 
Zavod za podjetništvo in turi
zem, katerega naloga je pred
vsem pomoč mladim podjet
nikom.

V letošnjem letu bo po be
sedah brežiškega župana ob
čina namenila 32.100.000 SIT 
neposrednih spodbud za mala 
in srednja podjetja. Podjetni
ke je župan opozoril tudi na 
številna sredstva, kijih lahko 
pridobijo na razpisih. Vendar 
so pri tem potrebna tudi večja 
prizadevanja gospodarstveni
kov. V letu 2005 so brežiški 
podjetniki uspeli pridobiti le 
5 milijonov SIT od skupno 
300 milijonov, ki so bili na
menjeni za celotno Posavje. 
Omenjeno kaže na dejstvo, da 
morajo v prihodnje podjetni
ki igrati bolj aktivno vlogo, 
sicer bodo sredstva, ki bi jim 
bila v pomoč, šla mino njih.

Z izgradnjo industrijske 
cone Brežina (projekt je sedaj 
v fazi pridobivanja gradbene
ga dovoljenja) se bodo dolgo
ročno povečale tudi možnosti 
podjetnikom za bolj kakovost
no delo ob ugodnejših de

lovnih razmerah in prostorih. 
Prav tako je zelo pomemben 
tudi projekt Phoenix, v kate
rem sodelujeta Ministrstvo za 
gospodarstvo in Ministrstvo 
za obrambo, zajema pa širitev 
letališča Cerklje ob Krki v

civilni del, industrijsko cono, 
inkubatorje in podobno.

Z ustanovitvijo fakultete za 
turizem bo v občini Brežice 
omogočena nadgradnja turis
tične ponudbe, ki jo sedaj v 
naj večji meri predstavljajo 
Terme Čatež.

Za uspeh gospodarstva so 
potrebne tudi primerne zazid
ljive površine, ki jih v pretek
losti v brežiški občini ni bilo 
dovolj, zato sedaj aktivno de
lajo na spremembi prostorske 
strategije. Zaradi zapletenih

postopkov pri spremembah 
prostorskih planov je pričako
vati, da bo nova prostorska 
strategija v pripravi prihodnje 
leto.

Ker vstopamo v novo se
demletno programsko obdob
je, je potrebno na ravni regije

pripraviti Regionalni razvoj
ni dokument, ki bo podlaga 
za koriščenje sredstev na raz
ličnih nivojih. Strateški del 
dokumenta določa razvojne 
prednosti regije in razvojno 
usmeritev, v nadaljevanju pa 
se pripravlja programski del 
š projekti in nosilci, ki bodo 
opredeljene razvojne cilje 
uresničevali ter bili upravi
čeni do pridobivanja raz
vojnih sredstev. V ta namen 
je projektna skupina, ki jo 
sestavljajo Robert Ostre- 
lič in Darja Planinc iz Raz
vojne agencije Posavje, Patri- 
cia Cular iz Mladinskega cen
tra Brežice in Nataša Šerbec 
iz Zavoda za podjetništvo in 
turizem, na srečanju pred
stavila strateški del dokumen
ta s prioritetami, programi in 
ukrepi na ravni regije.

Srečanje je spremljala zani
miva razprava gospodarstve
nikov, zato župan Molan želi 
s tovrstnimi srečanji nadalje
vati tudi v prihodnje, saj le 
tako lahko pripomore k ust
varjanju čim boljših pogojev 
za gospodarstvenike in hkrati 
za vse občanke in občane 
občine Brežice.

Jelica Koršič

V Posavju je ministra na 
delovnem obisku gostila Re
gionalna razvojna agencija 
Posavje. Njen direktor Robert 
Ostrelič je predstavil potek 
priprave Regionalnega razvoj

nega programa regije Posavje 
za programsko obdobje 2007- 
2013.

Minister Žagar pa je pred
stavil proces regionalizacije 
Slovenije ter priprave na novo 
finančno perspektivo in proces 
pogajanj z EU o namenih čr
panj evropskih sredstev. Sre

čanja so se udeležili tudi 
posavski župani Ivan Molan, 
Franc Bogovič in Kristijan 
Janc, vodje odborov Regio
nalnega razvojnega sveta re
gije Posavje ter nekateri po

savski poslanci državnega 
zbora, ki so izpostavili pred
vsem dileme glede virov fi
nanciranja posameznih raz
vojnih projektov in probleme, 
s katerimi se soočajo občine 
zaradi kratkih časovnih rokov 
izvedbe projektov.

Lidia Zbašnik |

Patricia Čular, Nataša Šerbec, župan Molan, Robert Ostrelič 
in Mateja Sušin Brence

Minister Žagar na sedežu Regionalne razvojne agencije Po
savje

POSAVSKE fU/SICE
Obzorja se jasnijo

Tudi v brežiški, krški in 
sevniški občini se volilna 
kampanja bliža vrelišču. 
Bolj ali manj je verjetno, da 
imajo sedanji župani tudi 
največ možnosti, da ponovi
jo še en mandat in vendarle 
kaj prispevajo k posavske
mu poenotenju. Mnogi dru
gi kandidati so zato le pri
vesek trojici Bogovič-Janc- 
Molan. Seveda pa morajo 
vse politične stranke izkoris
titi priložnost za svojo pre
poznavnost; predvolilni čas 
je pravzaprav edina prava 
priložnost, da stranke pred

svoje kandidate. Pri SLS bodo 
denimo šele danes odločili, 
kdo bo njihov županski kan
didat in ali ga bodo sploh ime
li, če se ne bodo morebiti 
odločili za podporo kandidatu 
katere druge stranke. Prej 
omenjenih verjetno ne bodo 
podprli, četudi bi Radanoviču 
s tem pomagali, da bi obdržal 
službo, ali Pegamu, da bi 
rešil firmo. Še prenekatero 
podobno domislico bodo sko
tili privoščljiva in tisti, ki jim 
kateri od kandidatov ni po
godu.

Tako kot v Krškem marsi
koga moti dolgoletna vladavi
na Franca Bogoviča. Tudi

zato že sklical krizno sejo 
SLS in to kar pri Resniku na 
Kostaku, v upanju seveda, da 
bi Bogovič zmagal že v prvem 
krogu. Vsi drugi kandidati od 
Braneta Janca in Pajka do 
Ribiča pa seveda računajo 
drugače in začenjajo boj za 
uvrstitev v drugi krog!

Tudi v Sevnici ima sedanji 
župan Kristijan Janc največ

Moja ulica, moje 
mesto, moja občina, 
moje Posavje

Se pa vse bolj uspešno pro
movira tudi posavska regija. 
Da postaja prava energetska 
regija, je že obče znano, četudi 
pri nuklearki ne bo še enega 
bloka ali v rudniku Senovo ne

la tudi termalna zdravilišča. 
Tako kot je kranjska Sava 
ustanovila Panonske terme in 
povezala zdravilišča od Ptuja 
do Prekmuija, naj bi Posavske 
terme združile turistična sre
dišča od Dolenjske preko 
Otočca do Čateža in Laškega. 
O ugledu Posavja pa priča tudi 
nagajanje Združenja seniorjev 
Slovenije, ki je v organizacij
ski, kadrovski, vsebinski in 
finančni krizi in so tudi zato 
posavski seniorji zapustili 
Ljubljano ter osnovali svoje 
društvo. Ljubljana jim je pri 
tem močno nagajala; ko so 
ustanovili Društvo seniorjev 
Posavja, je pri Upravni enoti

MMBMlMil* ■

Posavsko društvo seniorjev, 
menedžerjev in strokovnja
kov.

Za Posavje pa se poteguje 
tudi lista Jožeta Habinca 
(ta zdaj razmišlja, kako pri
ti do denarja, da bo poplačal 
kipa protestantov Bohoriča 
in Dalmatina), ki ne raz
mišlja le o svoji ulici in 
Krškem kot mestu in občini, 
marveč tudi o pokrajini 
Posavje. Vanj bi po nje
govem morale priti sveže 
ideje, kot je denimo tista o 
drugačni rabi prostora in ob
jektov nekdanje celuloze; 
stroje, ki motijo okolje, 
pravi nazorno Habinc, bi

Uspešna plinifikacija Brežic

stavijo svoje člane, svoje lju
di za občinske svete in pred
vsem svoje županske kandi
date.

Morda so tudi zato v Bre
žicah kandidirali Staneta 
Radanoviča (SNS), Mitjo 
Jankoviča (SD) ali Matjaža 
Pegama (LDS), medtem ko 
nekatere druge še skrivajo

zato menda, ker je župan glav
ni delničar pri podjetju Ko- 
stak, ki bo kmalu dvignilo 
cene komunalij. Predvolilno 
temperaturo pa je dvignila 
tudi anketa, po kateri se v 
Krškem povečuje podpora 
Janševi SDS, upada pa Po
dobnikovi SLS, katere član 
je Bogovič. Krški župan je

Bohorič v Habinčevi pisarni

možnosti za ponovno izvoli
tev, kar daleč za njim pa je 
Keleminova, podobno kot v 
Brežicah Pegam naj ne bi bil 
pravi protikandidat Molanu. 
Sicer pa, do 22. oktobra je de
beli mesec in karte se lahko 
še premešajo. Molan bi deni
mo pridobil na ugledu, če bo 
res uspel s prenovo občin
skega središča oziroma z deli 
napredoval tako hitro, kakor 
so po Černelčevi in Mi- 
lavčevi ulici delavci čez noč 
vkopali cevi za plin. Kaj do
brega bosta za uspešno pro
mocijo nedvomno našla tudi 
Bogovič in Janc.

bo plinskega skladišča. Se bo
do pa na Savi zato vrteli mlin
čki, četudi bo pri gradnji pri
šlo do kakšnih zamud; pa kaj, 
pri območnem odboru Nika 
Galeše lahko hitro poskrbijo 
za dvig temperature in rešitev 
zapletov. Morda že na seji pri
hodnji teden! Vse prisotnega 
ministra Vizjaka verjetno ne 
bo zraven, zato pa borbo za 
posavski prestiž nadaljuje na 
drugih frontah. Potem ko je 
veliko prispeval za vključitev 
gospodarske platforme skupaj 
s cerkljanskim letališčem v dr
žavne dokumente, zdaj men
da predlaga, naj bi se poveza-

Goran Rovan in Marjan Malus

Krško društvo z enakim im
enom registriralo republiško 
združenje, in ko so vse doku
mente precepili na ime 
Društvo seniorjev, menedžer
jev in strokovnjakov Posav
ja, jih je Ljubljana spet pre
hitela z enakim imenom. Zato 
se naše društvo zdaj imenuje

moral nadomestiti “mož
ganski pogon”. Marjan 
Malus iz brežiškega Vina je 
ob nedavnem srečanju z 
novinarji, tudi holivudaiju 
Rovanu, že nazorno poka
zal, kako je treba predstavi
ti vino. Četudi ni cviček.

Vlado Podgoršek
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Izrečena sodba “bombašem” iz Dobruške vasi

Praznik za Praznika 
in Revinška

Tožilstvo zbralo dovolj dokazov za obtožnico

Župnik Jošt kmalu 
na sodišču

Novo mesto - Točno po desetih mesecih sta bila iz pripora izpuščena podjetnik 
Ludvik Praznik iz Grmovelj pri Škocjanu in Darjan Revinšek, strojevodja iz 
Sevnice. Sodišče ni našlo dovolj dokazov, da je bil Praznik res naročnik bombne
ga napada na Rome in da je bil Revinšek posrednik med Praznikom in izvajalci.

Okrožni državni tožilec 
Josip Franz je za vpletene v 
krvavi bombni napad v Do- 
bruški vasi, v kateri sta umrli 
nedolžni ženski - Romkinji, 
podoben napad pa se je pred 
tem zgodil v vasi Brezje pri 
Novem mestu, skupaj zahte
val 135 let zapora. Za Ludvi
ka Praznika, Janeza Schu- 
Uerja, Darjana Revinška in 
Leona Podlogarja je zahteval 
30-letne zaporne kazni, za 
Branka Žižmonda pa 15 let 
zapora.

Praznik naj bi bil naročnik 
bombnega napada, Revinška 
je obtožnica bremenila posre
dovanja med Praznikom in 
izvajalci bombnega napada, to 
ga so Schuller, Podlogar in 
Žižmond. Praznik ni nikoli 
priznal, daje naročil umor, če
prav je menda rekel, da bi bilo 
treba Rome, ki se nekontro
lirano širijo in ogrožajo kra
jane, nekoliko preplašiti. Tudi 
z Revinškom je sodeloval, a 
le zato, ker je slednji pri njem 
kupoval tlakovce, Revinšku 
pa je tudi posojal denar.

Sodni senat, ki mu je pred-

Darjan Revinšek z ženo
sedoval sodnik Franc Kusič, 
ni našel dovolj dokazov za 
obsodbo vseh vpletenih, zato 
je Praznika in Revinška 
oprostilo obtožb. Janezu 
Schullerju je za poskus umora 
in dva umora prisodilo 30-let 
zapora, enako Leonu Podlo
garju za dva umora, Branku 
Žižmondu pa 10 let in 10 me
secev zapora za poskus umo
ra in promet z orožjem.

Tožilstvo se bo pritožilo 
zoper oprostilno sodbo, prav 
tako pa se bodo pritožili zago
vorniki obdolženih. Revinšek 
in Praznik se bosta po prav
nomočnosti sodbe verjetno 
podala v odškodninsko tožbo 
zaradi neutemeljenega priprt
ja, Leon Podlogar pa je svoj 
protest izkazal že kar na 
sodišču, ko je po izreku sodbe 
napadel tožilca. P.U.

Artiče - Januarja letos je Policijska uprava Krško ovadila tedanjega artiškega 
župnika Karlija Jošta zaradi suma spolnega napada na osebe, mlajše od 15 let. 
Obtožnica je spisana in Jošt naj bi se na jesen (življenja) znašel na sodišču.

Vse seje začelo s pismom 
nekdanje domačinke Vesne 
Škorc, ki je artiškega župnika 
obtožila pedofilije, katere 
žrtev je bila tud(sama. Kot je 
takrat zapisala Škorčeva, so 
sprevržena dejanja župnika 
Jošta boleče zaznamovala 
njeno življenje. Župnik Jošt 
je njeno pisanje označil kot 
laž, poročilo o sumu storitve 
kaznivega dejanja je s policije 
romalo na tožilstvo, a je pre
gon zastaral.

Znova je artiška fara sto
pila v ospredje, ko so lani ob 
tednu otroka na OŠ Artiče 
govorili o tabujih in spolnem 
nasilju. Takrat so otroci začeli 
pripovedovati zgodbe, ki se 
odvijajo za “farovškimi” zi
dovi. Njihove zgodbe so bile 
podobne tistim, o katerih je v 
pismu pisala Škorčeva. Ob
veščeni so bili kriminalisti, ki 
so začeli nadzirati župnika in 
hkrati zasliševati številne žrtve 
domnevnih spolnih napadov. 
Na podlagi zbranih dokazov 
je bila ovadba podana na 
okrožno državno tožilstvo v 
Krškem. Preiskovalni sodnik 
je za župnika odredil pripor,

ki ga prestaja v duhovniškem 
domu v Mariboru. V času od 
uvedbe pripora je razrešeni 
župnik Karli Jošt le enkrat 
obiskal “svojo” župnijo Arti
če, v kateri je služboval več 
kot 30 let; v spremstvu mož 
postave je prišel na primopre
dajo poslov. Obtožnica je 
sedaj spisana, za kazniva de
janja napada na osebo, mlajšo- 
od 15 let, pa je zagrožena za
porna kazen od enega do de
setih let zapora.

Za primer župnika Jošta in 
ostalih župnikov, obdolženih 
pedofilije, pa se zanima tudi 
Društvo za zaščito ustave in 
žrtev cerkve, ki ga vodi Jan
ja Škrjanc. Društvo meni, 
da mora biti javnost obveš
čena o vsem, kar se v zvezi s

tem dogaja. Društvo se je z 
nekaterimi vprašanji v zvezi 
s pedofilijo obrnilo tudi na 
Škofovsko organizacijo. Po
vod za to je bilo pismo, ki 
naj bi ga dobili tudi sloven
ski škofje, pojavilo pa se je 
v angleškem časopisju. Go
vori o tem, da naj bi papež 
Benedikt XVI v zaupnem 
pismu pozval katoliške ško
fe, naj preiskave proti skru
nilcem otrok držijo v tajnosti 
in sicer do izteka 10 let po pol
noletnosti zlorabljene žrtve. 
Ker v tisku ni bilo zaslediti 
demantija Katoliške cerkve v 
zvezi s tem sporočilom, Druš
tvo za zaščito ustave in žrtev 
cerkve meni, da je omenjeni 
papež škofom v resnici poslal 
tako pismo. N.Č.C.

Uspešno investicijsko 
obdobje

Sevnica - Župan Kristijan Janc je predstavil projekte, 
ki trenutno potekajo v občini Sevnica. Obdobje ocen
juje kot uspešno, saj se zaključuje vrsta investicij, 
predvsem na področju družbenih dejavnosti.

Infrastruktura ne 
ogroža izgradnje

Sevnica - Celotna ocenjena vrednost za potrebe infra
strukturnih ureditev ob HE Blanca je okrog 20 mili
jard SIT. Omenjeni znesek zajema energetsko, vod
no, državno in lokalno infrastrukturo z ustanovnimi 
vlaganji. Ob tem infrastruktura na območju HE 
Boštanj, kjer je ureditev stala 25 milijard SIT, še ni 
dokončana. Zaradi stroškov vzporedne infrastrukture 
pa dokončanje izgradnje celotne verige HE na spod
nji Savi ne sme biti ogroženo, je pojasnila direktorica

Boštanjske Gradnje 
dobile certifikat 

kakovosti
Dolenji Boštanj - Družinsko podjetje Gradnje iz 
Boštanja je ob 15-letnici delovanja uspešno prestalo 
postopek preverjanja standarda, ki ga terja ISO 9001. 
Certifikat je direktorju Francu Povšetu ml. na jubilejni 
svečanosti predal gospodarski minister Andrej Vizjak.

družbe Infra Ana Gračner.

Projekt izgradnje petih pred
videnih hidroelektrarn na spod
nji Savi je ekonomsko upravičen 
le, če bo zgrajena cela veriga. 
Obenem se z njihovo izgradnjo 
izboljšuje poplavna varnost v 
Posavju, hkrati pa se z novo 
infrastrukturo izboljšuje kako
vost življenja ljudi in nudi nove 
razvojne možnosti Posavcem, ki 
so sprejeli umestitev hidroelek
trarn v svoj prostor, meni Grač
nerjeva. Kot navaja, je predlog 
Programa infrastrukturnih ure
ditev pri HE Blanca sedaj v 
vladni proceduri. Program pred
videva energetske in visoko- 
vodne nasipe na desnem in 
levem bregu reke Save, rekon
strukcijo cest z ureditvijo pri
ključkov, ureditev 19 pritokov, 
izgradnjo in prestavitve daljno- 
v°dov, ureditev poljskih poti, ko
lesarskih stez, premostitev reke 
Save in druge manjše ureditve.

V družbi Infra, ki je zadol
žena za ureditev infrastrukture 
°b izgradnji načrtovanih spod- 
Pjesavskih hidroelektrarnah, so 
Predvideli izgradnjo infrastruk- 
tUre ob HE Blanca po termin
skem planu v drugem četrtletju 
'eta 2007. Glavnina del oz. tista 
lrifrastinktura, ki je vezana na

polnitev bazena, se mora za
ključiti do sredine leta 2008, v 
celoti pa naj bi dela končali v 
letu 2009. Ob tem se za HE 
Krško kot tretjo v verigi trenut
no zaključuje postopek za spre
jem uredbe o državnem lo
kacijskem načrtu na vladi. Po 
sprejemu uredbe na vladi pa 
nameravajo v družbi Infra takoj 
začeti pripravljati program in
frastrukturnih ureditev, ki bo šel 
prav tako v sprejem na vlado.

Sodelovanje s Holdingom 
slovenske elektrarne (HSE), ki 
je investitor energetskega dela v 
tem projektu, z Inffo sicer pote
ka na rednih tedenskih koordi
nacijskih ter drugih projektnih 
sestankih. Gračnerjeva še ocen
juje, da Infra dobro in koor
dinirano sodeluje s koncesion- 
aijem in da tekoče in usklajeno 
rešuje nastale probleme na pro
jektu.

Kot je znano, naj bi glede na 
celotni zastavljen energetski pro
jekt, ki ga vodi HSE, ob izgrad
nji HE Boštanj, HE Blanca, HE 
Krško, HE Brežice ter HE 
Mokrice 68,1 milijarde SIT na
menih naložbam v energetske 
projekte, 26,9 milijarde SIT pa 
vlaganjem v infrastrukturo. STA

Pred 15 leti so Anica Li
kar, Drago Zadravec in 
Franc Povše kot ustanovni 
člani začeli poslovati v komu
nalni in cestni dejavnosti pod 
imenom Gradnje.

Začetek sta bila dva bagra 
in tovornjak. Danes Gradnje 
zaposlujejo 40 ljudi in pre
morejo mehanizacijo, potreb
no za izvajanje vse vrste 
zahtevnih gradbenih poslov. 
Podjetje je v lasti družine Pov
še, kjer znanje in delavnost 
združujejo tri generacije.

Naj večji poslovni razmah 
so doživeli v obdobju od 
1998, ko seje začelo pospe
šeno zaposlovanje, leta 2001 
pa so zgradili sodoben po
slovni objekt.

Gospodarski minister An
drej Vizjak je na jubilejni pri
reditvi med drugim dejal, da 
si bosta njegovo ministrstvo 
in vlada prizadevalo ustvaijati 
dobre pogoje za razvoj pod

jetništva, saj je to dolžnost 
države. Le tako se bo lahko 
pisalo več takšnih zgodb o us
pehu. Sevniški župan Kristi
jan Janc pa je Gradnjam za 
prehojeno poslovno pot iz
ročil listino občine.

Proslava 15-letnice podjetja 
je bila namenjena tudi oseb
nemu jubileju Franca Povše- 
ta, ki se je srečal z Abraha
mom. V velikem prireditve
nem šotoru ob sedežu podjet
ja je ob petju Nuše Derenda 
praznoval ves Boštanj. B.D.

V teh dneh dokončno po
dobo dobiva nov športni dom, 
kije zgrajen poleg sevniškega 
kopališča. Investicijo, vredno 
skoraj 400 milijonov SIT, bo
do uradno odprli konec tega 
meseca. V prihodnjih letih naj 
bi ob športnem domu nastal 
tudi atletski stadion. Do prob
lemov pa prihaja pri odkupu 
zemljišč. Z največjim lastni
kom - cerkvijo oz. župnijskim 
uradom Sevnica so stvari že 
dogovorjene, zatika pa se pri 
nekaterih drugih individual
nih lastnikih, ki imajo na 
omenjeni lokaciji stanovanj
ske hiše. Ker se občina z last
niki ne more uskladiti glede 
cene, bodo pri gradnji stadio
na te hiše obšli.

Še ta mesec se bo zaključila 
gradnja prizidka pri sevniš- 
kem zdravstvenem domu. Z 
212 milijonov SIT vredno 
investicijo bodo pridobljeni 
novi prostori za ambulante, 
dežurno službo in preven
tivno dejavnost.

Občina seje dokončno do
govorila za odkup prostorov 
nekdanje tržnice, ki ni nikoli 
zaživela, v njej pa bo na več 
kot 1000 m2 dobila prostore 
sevniška knjižnica. Investici
jo, kije ocenjena na okrog 323 
milijonov SIT, bo občina od
plačevala tri leta. Dve leti pa 
bo potekalo financiranje dozi
dave podružnične šole v Loki 
pri Zidanem Mostu, pri čemer 
bo del interventnih sredstev 
zagotovila država. Prav tako 
bo država zagotovila 50 od
stotkov sredstev za gradnjo 
vrtca v Sevnici, ki naj bi bil 
zgrajen v naslednjih letih.

Poleg omenjenih investicij 
potekajo tudi dela na lokalni 
infrastrukturi. Posodabljajo se 
ceste, v izgradnji so mostovi, 
ki jih je podrlo lanskoletno

neurje, v tem mesecu na bi 
podjetje Gradnje iz Boštanja 
začelo s celovitim urejanjem 
Savske ceste, za kar bo slabi 
dve tretjini sredstev prispevala 
država. Dobro polovico sred
stev bo država namenila tudi 
za izgradnjo mostu pri Kopi
tarni. Izvajalec del, CGP No
vo mesto, naj bi z deli začel 
še v tem mesecu. Prav tako 
naj bi izvajalec del, cestno pod
jetje Maribor, 15. septembra 
začel z gradnjo brvi čez Savo 
na Šmarčni. Brv bi morala biti 
sicer zgrajena do začetka ob
ratovanja HE Boštanj, drugi 
rok je bil september letos, a 
se je tudi zaradi razveljav
ljenega razpisa stvar zavlek
la. Ta teden pa naj bi Kostak 
kot najboljši ponudnik začel 
obnavljati fasado sevniškega 
gradu. Ta teden naj bi se kon
čno začela tudi gradnja Po
slovno stanovanjskega objekta 
v Krmelju, v načrtu pa je tudi 
izgradnja stanovanjskega blo
ka na Planinski cesti. Skupaj 
bo tako na razpolago 50 novih 
stanovanj. Poleg tega pa bo za 
graditelje stanovanjskih hiš na 
voljo 26 parcel v Drožanjski 
ulici, kjer so bili nekdaj sa
dovnjaki.

V Boštanju je vse nared za 
gradnjo Mercatorjevega cen
tra, v sam center Sevnice pa 
prihaja Spar in sicer na loka
cijo nekdanjega doma Parti
zan.

Župan Janc optimistično 
napoveduje tudi rešitev prob
lema nekdanje Jutranjke. Kot 
pravi, so se pojavili nekateri 
interesenti za storitveno de
javnost na tej lokaciji, vse 
glasneje pa se govori tudi o 
selitvi sevniške srednje šole na 
Radno.

''Nada Černič Cvetanovski
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V Vinu pripravljeni na trgatev
Brežice - Vino Brežice je po treh letih finančne sanacije prvič poslovalo pozitivno, še vedno upajo tudi na državno 
pomoč, pogajanja s coca-colo so v teku. Lanski pridelek so kmetom izplačali pred rokom, na različnih medna
rodnih ocenjevanjih so njihova vina osvojila prestižne nagrade, zdaj so pripravljeni na letošnjo trgatev.

Lani so imeli v Vinu Bre
žice 1,6 milijarde prihodkov, 
kar jelO odstotkov manj od 
leta 2004, razlog za to je, po
jasnjuje direktor družbe 
Matjaž Pegam, ukinitev ma
loprodajne dejavnosti v Bre
žicah. Prihodek pri proizvod
nji pijač je bil od leta prej 
manjši za 2 odstotka, sicer pa 
je bil obseg proizvodnje večji 
za 8 odstotkov. To kaže na dej
stvo, da so deležni velikih ce
novnih pritiskov trgovine, 
skoncentrirane na tri velike tr

di vzdrževanja so imeli 20 
odstotkov večje stroške, pos
lovni izid je približno enak kot 
lani, čisti poslovni izid pa je

prvič so bili zavrnjeni, v drago 
so konec julija dobili poziti
ven sklep komisije, kije sedaj 
v proceduri. Zaprosili za 300

govce, ki obvladujejo 90 od
stotkov slovenskega trga, kar 
pomeni za proizvajalce iz
redno težke čase. Celotni pos
lovni izid je bil sicer po re
viziji nič, vendar so za 38 mi
lijonov slabili zaloge, če tega 
ne bi storili, bi imeli 38 mili
jonov SIT dobička, kar je po 
mnogih letih prvič, da so v 
Vinu Brežice realno imeli

radgonskem sejmu, skupaj so 
prejeli eno šampionsko odlič
je, eno veliko zlato medaljo, 
šest zlatih in dve srebrni me
dalji.

Ker se bliža čas trgatve - 
prve meritve kažejo, da so 
zgodnje sorte že v fazi tehno
loške zrelosti, trgatev teh sort 
naj bi se začela po 20. sep
tembra, srednje poznih pa v 
prvi polovici oktobra - se tudi 
v Vinu Brežice pripravljajo na 
prevzem grozdja. Kot je pove
dal Marjan Malus, vodja graj
ske kleti, je trenutno zdrav
stveno stanje grozdja dobro, 
zato pričakujejo povprečen 
letnik, po kakovosti morda 
celo boljšega od povprečnega. 
Še vedno so v modi rdeča vi-

Marjan Malus in Matjaž Pegam

Matjaž Pegam je še povedal, daje interes lastnikov - to 
so v 80 odstotkih banke, da se firma stabilizira in jim 
začne dajati dobiček. Kljub nekaterim razmišljanjem, da bi 
ukinili vinarski del proizvodnje, ki sicer predstavlja le 5 
odstotkov in 15 odstotkov v prihodkih, se Pegam zavzema 
za ohranitev proizvodnje. Zaenkrat ostaja tudi coca-cola, 
čeprav se pričakujejo nekatere spremembe, pogajanja naj 
bi bila končana do konca meseca. Upravna stavba je še vedno 
na prodaj, ker so njene kapacitete za Vino prevelike, ven
dar zaenkrat zainteresiranih kupcev ni. Tudi ime dražbe, 
ki glede na odstotek vinske proizvodnje morda bode v oči, 
zaenkrat še ostaja enako; le za prodor na arabske trge bodo 
uporabili kratico VB Brežice.

dobiček. Lansko leto so 
močno bremenile tudi obresti 
v višini 90 milijonov.

V prvi polovici letošnjega 
leta so imeli okrog 800 mili
jonov prihodkov, kar je 10 
odstotkov več kot lani. Zara

na, zato bodo rdeče sorte do
segle višjo ceno, modra fran- 

bistveno boljši kot lani in zna- milijonov kredita za finančno kinja 160 SIT, mešano rdeče 
ša 39 milijonov SIT. Fizični sanacijo in ohranitev delovnih pa od 110 do 130. Bele sorta, 
obseg proizvodnje je sledil mest. Sicer pa je Vino Brežice ki jih bodo odkupili za proiz-

je po treh letih finančne sana- vodnjo vina pod blagovno 
cije rešilo največji problem - znamko “Grajska klet”, bodo 
to je likvidnost, podjetje je plačali po 110 SIT, zamešano 
tekoče likvidno in nima zapad- belo pa bodo plačali od 60 
lih obveznosti. Predčasno so SIT naprej, seveda so cene od- 
tudi izplačali lanske količine visne tudi od kakovosti grozd- 
prevzetega grozdja in vina. ja in sladkorne stopnje. Ima- 
Pegam predvideva, da bodo jo 22 ha lastne proizvodnje v 
prihodnje leto sposobni večjih Drenovcu na Bizeljskem, po- 
investicij; tako nameravajo sestva ne nameravajo širiti, in 
milijon evrov vložiti v proiz- okrog 160 stalnih dobavitel- 
vodnjo brezalkoholnih pijač, jev. Pričakujejo, da bodo 
nekaj pa tudi v vinarsko proiz- prevzeli okrog 500 tisoč kg 
vodnjo, kjer bodo posodobili grozdja oziroma vse ponujene 
tehnologijo, predvsem stis- količine tudi od tistih vino- 
kalnico in opremo za hladno gradnikov, ki še niso sklenili 

dvigu finančne realizacije in fermentacijo. Uspešni so bili pogodbe. Izplačilo bo teklo po 
je prav tako 10 odstotkov na mednarodnih vinskih enaki dinamiki kot lani. 
večji. Po oceni direktorja Pe- ocenjevanjih v Splitu, Ljub-
gama so prvo polletje uspešno ljani, Zagrebu in nazadnje na Jelica Koršič
zaključili in upa, da bo tako 
tudi do konca leta. Dvakrat so
zaprosili za državno pomoč,

Začenja se lov na
kadrovske štipendije

Krško - Regionalna razvojna agencija (RRA) Posavje 
že četrto leto zapored objavlja razpis za kadrovske 
štipendije. To je dober projekt, a še zdaleč ni popoln, 
ugotavlja tudi novi direktor Regionalne razvojne agen
cije Robert Ostrelič.

“Posavska štipendijska she
ma je eden izmed najuspešnej
ših regionalnih projektov, kljub 
temu pa je sistem potreben 
manjših popravkov,” ugotavlja 
Robert Ostrelič in to so pred 
njim ugotavljali že številni dra
gi, a si tega očitno niso upali 
povedati na glas. Med poklici, 
za katere se razpisujejo šti
pendije, se namreč pojavljajo 
tudi takšni, ki v našem okolju 
niso deficitarni. Medtem ko 
drugod spodbujajo univerzi
tetni študij, bodo v Posavju 
imeli kadrovske štipendije tisti, 
ki se izobražujejo za poklic

gimnazijski maturant. Več kot 
očitno namreč je, da tako 
(očetje) podjetniki poskrbijo za 
svoje (otroke) štipendiste, dra
gi pa imajo pri tem malo mož
nosti, da pridejo zraven. Kako 
si sicer razlagati, da bo posav
sko gospodarstvo štipendiralo 
- denimo - hispanista (študen
ta španiščine)? Spremembe 
sistema bodo sledile usmerit
vam, ki jih bo prinesel na
stajajoči zakon o štipendiranju, 
pravi Ostrelič, temeljni cilj pa 
ostaja enak - učinkovit podpor
ni sistem podjetjem za pridobi
vanje potrebnih kadrov. N.Č.C.

V šolskem letu 2006/2007 bo 35 posavskih podjetij v 
sodelovanju z vsemi tremi posavskimi občinami podelilo 
59 novih kadrovskih štipendij ter štipendije za nadarjene s 
področja kulture, ki se izobražujejo v tujini. Poleg teh bo 
štipendije dobivalo še 34 dosedanjih štipendistov Posavske 
štipendijske sheme, če izpolnjujejo pogoje.

Za štipendijo lahko zaprosijo študenti s povprečno oceno 
najmanj 7,5, dijaki pa morajo imeti vsaj prav dober učni 
uspeh. Zainteresirani naj pošljejo svoje vloge s priporočeno 
pošiljko na naslov Regionalna razvojna agencija Posavje, 
CKŽ 46, Krško, do 5. oktobra 2006.

Novi objekti v
starem jedru

Krško - Krški župan Franc Bogovič in direktor pod
jetja Begrad Franc Panjan sta podpisala pogodbo za 
izgradnjo in obnovo objekta v starem mestnem jedru 
Krškega, na Cesti krških žrtev 15 a. Novi poslovni 
prostori bodo namenjeni potrebam lokalne in državne 
javne uprave.

Begrad bo z gradnjo 726 m2 
velikega objekta začel prihod
nji mesec, zgrajen pa naj bi 
bil julija 2007. Objekt s pri-

godbe z izvajalcem, ki ga je 
občina izbrala na javnem raz
pisu, znaša 157 milijonov 
SIT. Poleg tega pa je občina

Franc Bogovič in Franc Panjan

padajočim parkirnim prosto
rom je zasnovan v treh etažah. 
Od uporabnikov sedanje stav
be, kjer se nahajajo obnovlje
na pošta, geodetska uprava ter 
inšpekcijske službe, pa bo 
ločen s posebnim vhodom in 
dvoriščem.

Vrednost podpisane po-

dobrih 20 milijonov SIT že 
namenila za poravnavo stroš
kov rušenja, nadzora in pro
jektiranja.

Z novogradnjo bo občina 
korak bliže cilju; ta pa je, da 
bi oživljeno staro mestno jedro 
ostalo upravno, izobraževalno 
in kulturno središče. N.C.C.

Agencija za radioaktivne odpadke, Parmova 53,1000 Ljubljana

Tri študije o vplivu na 
zdravje ljudi oziroma 

na okolje
Ko beseda nanese na umeščanje odlagališča nizko 
in srednje radioaktivnih odpadkov v prostor, je ena 
prvih misli ljudi misel na zdravje. Prav zato je lokalno 
partnerstvo Brežice z namenom dobiti verodostojen 
strokoven odgovor, kako je poskrbljeno za varovanje 
prebivalstva in okolja pred sevanjem, katerega more
bitni vir bi lahko bila Nuklearna elektrarna Krško 
oz. radioaktivni odpadki, ki nastajajo ob njenem de
lovanju, strokovnjakom naročilo tri študije.

Najprej sta v zvezi z govoricami, da so bili v preteklosti v 
rudniške jaške v Dečnem selu odloženi radioaktivni odpad
ki, vso razpoložljivo dokumentacijo o zapiranju rudnika 
pregledala strokovnjaka za to področje doc.dr. Franc Zer- 
din, univ.dipl.inž.rud., in Matjaž Cerovac, univ.dipl.inž.rud. 
in geotehnologije. Ugotovitve, da glede na dokumentacijo 
ni mogoče sklepati ali dokazati, da bi v jamske prostore 
premogovnika Globoko v Dečnem selu kdorkoli in kadarko
li v času izvajanja raziskovalnih ali likvidacijskih del odla
gal radioaktivne ali kakšne druge odpadke, sta javno pred
stavila 12. julija letos v Globokem. Vendar takšni zaključki 
krajanov niso zadovoljili, zato je bil sprejet sklep, da bodo 
v okviru Lokalnega partnerstva Brežice opravljene analize 
vzorcev vode in sedimentov v bližini rudnika oz. v drugem 
koraku vrtanje dveh ali več vrtin ter analize odvzetih vzorcev 
vode in hribine. Sklenjeno je bilo tudi, da bo zaradi vero
dostojnosti vsa nadaljnja preverjanja spremljal in nadzo
roval poseben odbor. Rok za oblikovanje tega odbora, v 
katerega imajo cvilna iniciativa in vodstveni odbor lokal
nega partnerstva Brežice možnost imenovati po dva pred
stavnika, KS Artiče in KS Globoko pa po enega, je 21. sep
tember 2006. Zaradi strahu prebivalcev pred povečano obo
levnostjo za rakom v občini je bila na Onkološkem inštitutu 
naročena študija “Pojavljanje raka v občini Brežice v pri
merjavi z ostalo Slovenijo ”. Namen študije je oceniti po
gostost pojavljanja raka v občini Brežice; ugotoviti, za katero 
vrsto raka prebivalci največ zbolevajo in opisati dejavnike 
tveganja zanje; primerjati tveganje zbolevanja za rakom v 
občini Brežice z ostalo Slovenijo; ovrednotiti morebitne raz
like v tveganju znotraj občine Brežice in presoditi, ali se je 
tveganje povečalo po začetku obratovanja Nuklearne elek
trarne Krško. Študija je že končana in bo javno predstavljena 
oktobra. Izdelano je že tudi prvo delno poročilo o meritvah 
specifičnih aktivnosti radionuklidov v vzorcih hrane, pridelane 
na območju brežiške občine. Izmerjene specifične aktivnosti 
radionuklidov (137Cs in 90Sr) v odvzetih vzorcih so v okvirih 
izmerjenih vrednosti specifičnih aktivnosti v vzorcih sadja in 
žita v Sloveniji in so daleč pod dovoljeno vrednostjo. Celotna 
študija bo javno predstavljena oktobra.

Da bi vsem zainteresiranim krajanom, ne glede na to, ali 
podpirajo umestitev odlagališča v občini, ali ji nasprotuje
jo, ali pa si o tem še niso ustvarili mnenja, omogočili sode
lovanje pri odločanju v zvezi s tem vprašanjem, bo v okviru 
lokalnega partnerstva organiziranih več odborov - za raz
voj, za presojo vplivov na okolje in zdravje, za tehnično 
sodelovanje in varnost ter glede na interes krajanov morda 
še kakšen. Vodstveni odbor lokalnega partnerstva, ki zbira 
prijave zainteresiranih, predvideva, da bodo odbori najver
jetneje začeli delovati novembra.

Pokušali posavska vina
Brežice, Krško - Vse več skupin v turistični sezoni obiskuje 

Terme Čatež in Brežice z okolico. Za tak obisk so se odločili 
tudi upokojenci in vinogradniki iz Slovenskih Goric. Minuli 
teden so po zanimivem ogledu Posavskega muzeja pokušali 
tudi posavska vina. Najprej so se ustavili v grajski kleti Vina 
Brežice (na fotografiji), kjer so spoznali štajersko kapljico, 
nato pa so se napo
tili še v Gadovo 
peč. V osrčju cvič- 
kovega kraljestva 
so pri Jarkoviče- 
vih izvedeli, kako 
iskan je, v naspro
tju z belimi štajer
skimi vini, rdeči 
dolenjski posebnež 
in kako obetavna 
je letošnja letina. 
V.P.
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Na sodišču učna ura iz 
molekularne biologije

Krško - Na Okrožnem sodišču v Krškem se nadaljuje sojenje Mihaelu Glogovšku, Evgenu Komočarju in 
Ivanu Hvizdaku, ki jih obtožnica bremeni neupravičene proizvodnje in prometa z mamili. Svojo besedo je 
dobil tudi sodni izvedenec, biolog Mihael Muster. Njegova naloga je bila, da pojasni, kako so na vrečki s 
kokainom, ki jo je tajnima policijskima sodelavcema izročil Komočar, profilirali sledi treh oseb. Muster je 
pripravil pravo učno uro iz molekularne biologije.

Na vrečki s kokainom, ki 
jo je Evgen Komočar predal 
tajnima policijskima sodelav
cema, so bile profilirane bio
loške sledi vsaj treh oseb. Med 
Pjimi je bila jasno profilirana 
sled Mihaela Glogovška, ki 
trdi, da z vrečko in kokainom 
ttitna nič. Zato je tako sodni 
senat kot tudi odvetnike zani
halo, na podlagi česa so bio
logi s Centra za forenzične 
Preiskave, med katerimi je 
hdi sodni izvedenec Mihael 
Muster, razpoznali, za katere 
Medi gre. “Vse je vDNK-ju,” 
Je povedal Muster in skušal 
J' učni uri iz molekularne bio
logije poljudno pojasniti, za

kaj gre. DNK - deoksiribo- 
nukleinska kislina je velikan
ska makro molekula, v kateri 
so shranjene vse informacije 
o tem, kdo ste v resnici na vsa
ki ravni. Sestavljena je iz tan
kih nitk, podobnim lasem, ki 
so v jedru vsake celice in so

navite druga okrog druge kot 
telefonske žice. Na DNK je 15 
tisoč genov. Vsak gen ima 
zanj značilno nalogo, kakršna 
je na primer izbira barve za 
oči ali določanje spola. Na 
podlagi analize DNK lahko 
kaj hitro odkrijejo storilca, saj

Na zadnji obravnavi sta kot priči nastopila tajna policijska 
sodelavca, imenovana Simon in Franci. Ker sta imela status 
zaščitenih prič, je njuno zaslišanje - to je bilo prvič v zgodovini 
krškega sodišča - potekalo nekoliko drugače kot običajno. 
Simon in Franci sta namreč sedela v drugem prostoru in je 
pogovor med njima in sodno dvorano potekal preko mikro
fonov. Ker zaslišanje tajnih oz. zaščitenih prič zahteva tudi 
drugačne varnostne ukrepe, je bilo na sodišču kar šest 
stražarjev, nad čemer obramba ni bila posebej navdušena.

Hopla, konoplja!
^adovinek, Brežice - Bliža se jesen in s polj je treba 
Pospraviti pridelke. Tudi konoplja je že dozorela. Kot 
kaže, je tudi podnebje na krško-brežiškem polju ugod
no zanjo. Toda namesto na trgu je posavska konoplja 
Pristala pri policistih.

Policisti policijske postaje 
I krško so v Zadovinku odkrili 
pasad indijske konoplje. Našli 
J jo skoraj 80 sadik, velikih pri
bližno 4 m. Del nasada je bil 
h posekan in pripravljen za 
Pansport. Policisti so ugoto-

vičene proizvodnje in prome
ta z mamili. 33-letnik je bil v 
preteklosti že ovaden za kazni
va dejanja, ki se preganjajo po 
uradni dolžnosti, ni pa še bil 
ovaden za področje pre
povedanih drog.

vili, da se bodo neznani vrtič
karji oziroma poljedelci kma- 
h vrnili na skrito mesto, zato 
s° nasad opazovali. Njihov 
trud je bil kmalu poplačan, 
saj so na kraju prijeli 33-letni-

Brežiški policisti pa so za
radi suma neupravičene pro
izvodnje in prometa z mamili 
opravili hišno preiskavo pri 
47-letniku iz okolice Brežic. 
V bližini njegovega domo-

a iz okolice Krškega, kije bil 
■7? Pridržanju priveden k pre- 
kovalnemu sodniku Okrož- 

ne£a sodišča v Krškem. Zoper 
Je§a so policisti podali kazen- 

. 0 ovadbo zaradi suma sto- 
e kaznivega dejanja neupra-

*Sp|
vanja so našli 33 sadik in
dijske konoplje, zaradi ka
terih so zanj podali kazensko 
ovadbo. 47-letnik je v pre
teklosti že bil ovaden za ka
zniva dejanja s področja pre
povedanih drog. N.Č.C.

Prevozi 
ilegalcev so 

donosen 
posel

Posavje - Policisti Po
licijske uprave Krško so se 
pohvalili, da so jim letošnje 
poletje zlikovci namenili 
kar udobne počitnice, saj ni 
bilo zaznati pretiranih kaz
nivih dejanj. Še največ je 
bilo ilegalnih prehodov pre
ko meje. V zadnjem prime
ru je 31-letni državljan 
Makedonije preko mejne
ga prehoda “švercal” dva 
otroka, ki sta bila skrita 
pod zadnjim sedežem avto
mobila in pokrita z odejo. 
Za velik uspeh pa štejejo, 
da so v enem tednu uspeli 
spraviti za zapahe kar tri 
sprovajalce ilegalcev, ki 
služijo na račun revnih in 
naivnih ljudi, ki včasih 
prodajo vse svoje premo
ženje, da bi si plačali pot v 
obljubljeno deželo. Na 
koncu ostanejo brez pre
moženja in tudi njihova pot 
na lepše se konča tam, kjer 
se je začela - v lastni do
movini.

Prav zaradi izkoriščanja 
bede drugih so za sprova
jalce ilegalcev zagrožene 
visoke zaporne kazni. Prav 
v teh dneh se na sodišču 
zagovarja organizirana sku
pina prevoznikov ilegalcev, 
ki jo sestavljajo Alek
sander Ajdišek, Danijel 
Nemcič, Avni Rrahmani, 
Asmir Šabotič, Milan Str
gar, Dalibor Gicič ter 
Miro Perič. Primer vodi 
skupina državnih tožilcev 
za pregon organiziranega 
kriminala. N.C.C.
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je znano, da med šestimi mi
lijardami ljudmi, kolikor jih 
je na svetu, niti dva človeka 
nimata enake DNK, z izjemo 
enojajčnih dvojčkov. Kot je še 
povedal sodni izvedenec, se 
nekatere sledi hitro kvarijo in 
propadajo, to pa je odvisno od 
najrazličnejših dejavnikov. 
Poleg tega so nekateri ljudje 
dobri dajalci DNK, nekateri 
pa so slabi. Tako je jasno, da 
je Glogovšek dober dajalec 
DNK, saj so bile njegove sle
di na vrečki najbolj izrazite, 
je dejal izvedenec. Zanimivo 
pa je, da na vrečki s kokai
nom ni bilo jasno profiliranih 
sledi Evgena Komočarja, ki 
je dejansko prenašal vrečko z 
drogo in to tudi priznal. Zago
vornik obdolženega je zato od 
izvedenca želel zvedeti, ali je 
možno, daje pri analizi prišlo 
do napake. Daje bil denimo 
po pomoti zamenjan listek z 
imenom in priimkom ali pa 
nemara vzorec DNK in da so 
sledi v resnici od Komočarja, 
ne pa od Glogovška. Iz
vedenec je pojasnil, da so na
pake zelo redke, so pa možne, 
saj smo vsi samo ljudje. More
bitno zamenjavo bi lahko po
trdili ali ovrgli s ponovno 
analizo DNK obeh obdolže
nih, Glogovška in Komo
čarja. P.U.

Kolesarka umrla
Velike Malencc - 31 -letna občanka iz okolice Brežic je 

vozila osebni avtomobil po regionalni cesti iz smeri Čateža 
ob Savi proti Krški vasi. Ko je z vozilom pripeljala zunaj 
naselja Velike Malence, kjer vozišče poteka v ravnini, je 
pričela prehitevati 68-letno občanko iz okolice Brežic, ki 
je vozila kolo ob desni strani vozišča v smeri Krške vasi. 
Ker voznica osebnega avtomobila kolesarke ni prehitevala 
na zadostni bočni oddaljenosti, je z desno stranjo vozila 
zadela kolesarko, ki je padla po vozišču ter se hudo 
poškodovala. Odpeljali so jo v brežiško bolnišnico, kjer pa 
je naslednji dan umrla. N.C.C.

Prijet vodnik ilegalcev
Obrežje - Policisti mednarodnega mejnega prehoda so pri 

mejni kontroli kontrolirali 25-letnega državljana Hrvaške, ki 
seje tja pripeljal z osebnim vozilom. V postopku j e bilo ugo
tovljeno, da je vozilo najeto, policisti pa so posumili, da je 
nekaj narobe. Vzporedno s tem dogodkom so policisti policijske 
postaje Brežice pri varovanju državne meje opazili, da štiri 
neznane osebe prečkajo državno mejo med Hrvaško in Slo
venijo zunaj mejnih prehodov. Po mejni kontroli je državljan 
Hrvaške nadaljeval pot v Slovenijo in se ustavil na bencin
skem servisu na Obrežju, kjer so ga nato prijeli policisti. Malo 
pred tem pa so bili v bližini prijeti tudi štirje državljani Make
donije, stari med 25 in 57 let.

Kriminalisti so 25-letnega državljana Hrvaške ovadili zaradi 
suma storitve kaznivega dejanja prepovedanega prehoda čez 
državno mejo in ga privedli k preiskovalnemu sodniku 
Okrožnega sodišča v Krškem. Po zaslišanju so bili državljani 
Makedonije izročeni hrvaškim varnostnim organom, 25-letni 
voznik pa je ostal v priporu. N.Č.C.

Baraka je gorela
Sevnica - Sredi noči je občan poklical regijski center za 

obveščanje in sporočil, da na Savski cesti v Sevnici vidi dim 
in iskre, ki letijo v zrak, ne ve oz. ne vidi pa, kaj gori. Sevniški 
prostovoljni gasilci, ki so na kraju ugotovili, da gori leseno- 
zidana baraka v izmeri 5 krat 6 m, so ogenj na objektu, ki je 
delno zgorel, pogasili. Ker naj bi v baraki občasno nekdo 
bival, so na kraj dogodka preventivno odšli tudi reševalci 
sevniškega zdravstvenega doma. Gasilci so pogorišče pre
iskali in ugotovili, daje bil objekt v času požara prazen.

■

akcija v mesecu seirtembru t
- MOŽEN KREDIT DO 3.M9.0OO SIT 

■ OB NAKUPU KUHINJE GORENJE, MARLES, SVEA 
IN POHIŠTVA AJLH.ES - GRATIS PREVOZ IN MONTAŽA

ZA VAŠ DENAR VAM NUDIMO NAJVEČ
Samo Mervin - trgovina 

s pohištvom na Mostecu 
vam omogoča;

- NOVO -

ZA VSO POHIŠTVO MOŽEN KREDIT:
- DO 3.000.000 SIT DO 5 LET
- PO POLOŽNICAH DO 500.000 SIT
- NA TRAJNIK DO 24 OBROKOV,
- TER S KARTICAMI DINERS IN AMERICAN 
AKCIJA VRTNIH GARNITUR IZ RATANA ŽE OD 29.990 SIT

NAJBOLJŠI PLAČILNI POGOJI IN NAJVEČ 
POHIŠTVA NA ZALOGI

www.bolha.com/trgovina/mervin

Mostec 6, Dobova, tel.: +386 (0)7 49 92 400
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Posavski politični 
barometer - odzivi

V prejšnji številki SavaGlasa smo objavili prvo volilno raziskavo o lokalnih volitvah 2006 - Posavski 
politični barometer. Tokrat objavljamo odzive nekaterih političnih strank oz. tistih, ki so se od
zvale našemu pozivu, da pokomentirajo rezultate raziskave.

SDS Brežice
Zavedamo se, daje visok rezultat 

raziskave, ki nas je razveselil, nagra
da za naše dosedanje delo. Z visokim 
rezultatom se pojavljajo tudi visoka 
pričakovanja naših volivcev in ob
čanov, hkrati pa nas ta rezultat obve
zuje k uspešnemu nadaljevanju za
stavljenih ciljev.

Rezultatov raziskave seje razve
selilo celotno vodstvo brežiške SDS, 
ki ga vodi minister za gospodarstvo 
mag. Andrej Vizjak. Veseli nas pred
vsem dejstvo, da so naši občani opa
zili, da se stvari v občini premikajo 
na bolje, kar je od vsega začetka tudi 
naš cilj.

Brez podpore je nemogoče ust
varjati želene pogoje za vse občane. 
Želimo si, da nam bodo volivci še 
naprej stali ob strani, ker bo le tako 
mogoče doseči uresničitev že za
stavljenih ciljev, kakor tudi vedno 
znova določati nove in nove naloge.

Ivan Molan, 
župan občine Brežice

SDS Krško
Mi v SDS pozdravljamo aktiv

nosti vašega časopisa, ki so namen
jene lokalnim volitvam 2006. Zato 
smo bili veseli tudi članka v vašem 
časopisu.

Sami rezultati nas niso presenetili, 
saj so plod načelne drže naše stranke 
in plod večletnega dela na državni 
in lokalni ravni. Voliyci tako delo 
slej ali prej opazijo in nagradijo ali 
kaznujejo z rezultatom na volitvah.

Volivkam in volivcem pa obljub
ljamo, da njihovo zaupanje ni za
man. Tako kot doslej si bomo tudi v 
prihodnje prizadevali za pozitivne 
vrednote in napredek na vseh ravneh 
ter spoštovali njihovo voljo.

Predsednik OO SDS Krško 
Stane Pajk

LDS Brežice
Rezultati volilne raziskave so bili 

objavljeni za področje celega Posav
ja kljub dejstvu, da se razmerje med 
posameznimi političnimi strankami 
v vsaki izmed posavskih občin moč
no razlikuje. Kljub navedenemu pa 
lahko poudarimo, da pričakujemo v 
Brežicah dober rezultat LDS. Kot 
pomemben adut LDS v Brežicah lah
ko poudarimo, da smo pripravili 
izjemno močne liste kandidatov za 
vsa štiri volilna območja v naši ob
čini. Prepričani smo, da se bo po 
objavi vseh kandidatnih list in kandi
dature Matjaža Pegama kot našega 
kandidata za župana število volivcev, 
ki bodo v Brežicah podprli LDS, 
povečalo.

Predsednik OO LDS Brežice 
Jože Baškovič

LDS Sevnica
V OO LDS Sevnica z veseljem 

sprejemamo aktivnosti, ki so usmer
jene v spodbujanje volilnega telesa 
k odločanju. Prepričani smo, da je 
eden od možnih načinov tudi “Po
savski politični barometer”, preko 
katerega lahko volivke in volivci 
izražajo svojo voljo, 22. oktobra pa 
je priložnost, da anketno odločitev 
potrdijo ali spremenijo in s tem 
odločilno vplivajo na volilne izide 
oziroma o svojem prepričanju od
ločajo na voliščih sami.

Posavski politični barometer 
prikazuje trenutno politično razmer
je, vendar je še veliko neopredeljenih 
volivk in volivcev, zato je težko go
voriti o zmagovalcih in poražencih. 
22. oktobra bo jasno, komu so 
spoštovane občanke in občani name
nili glas, upamo, da se bo večina 
odločila po svojem prepričanju.

OO LDS Sevnica

SLS Sevnica
Vaše raziskave javnega mnenja v 

časopisu SavaGlas smo bili zelo ve
seli, vendar jo zelo težko analizira
mo, ker za to nismo strokovnjaki. 
Hkrati pa gre za javnomnenjsko 
raziskavo pred pričetkom volilne 
kampanje, ko še niso popolnoma 
znani vsi kandidati in je velika 
volivcev še neopredeljenih.

S D Brežice
Po telefonski anketi s konca av

gusta smo Socialni demokrati na 
4. mestu. Med že odločenimi voliv
ci, teh je 36,5 odstotka, jih je na naši 
strani le 7 odstotkov. Ce bi bil to 
končni rezultat, bi bdi žalostni. Ven
dar verjamemo, daje med 63,5 ods
totka neodločenimi precej tudi naših 
glasov in da nas bo volilni izid 22. 
oktobra uvrstil višje. V predvolilni 
kampanji se bomo s kandidatkami 
in kandidati, ki so spoštovana ime
na, trudili volivce prepričati, da bi 
večja zastopanost svetnic in svetni
kov iz vrst SD pomenila tudi večjo 
možnost uresničevanja socialno 
demokratskega programa v 
občinskih razmerjih. SD ni številčno 
močna stranka, je pa trdna in brez 
notranjih razprtij, ki bi nam pobira
le energijo. Tudi zato upamo na na
klonjenost večjega števila glasov ob
čank in občanov.

Milena Jesenko

SD Krško
Pozdravljam vaš smel pristop, da 

preko raziskave javnega mnenja 
približate bralcem predvolilni utrip 
v Posavju.

Glede na velik odstotek “neod
ločenih” volivcev, koga bodo volili 
oz. ali bodo sploh šli na volitve 
(63,5%) Socialni demokrati poziva
mo vse volivce, da v čim večjem šte
vilu izkažejo zaupanje tistim, od 
katerih pričakujejo, da bodo najbol
je uresničili njihove potrebe in želje 
ter uspešno vodili naše občine, 
občinske in krajevne svete.

Iz obeh preferiranih kandidatnih 
list je razvidna enaka podpora 
prvim petim političnim strankam. 
Pričakujem, da bo bitka za župane 
pokazala nekoliko drugačen vrstni 
red, kot sta ga zabeležili omenjeni 
razpredelnici.

Na žalost pa tudi menim, da sama 
vsebina volilnih kampanj ne bo 
bistveno vplivala na sam izkupiček 
na volitvah. Vpliv politike, da se vo
livci opredeljujejo še vedno “proti”, 
bomo z obljubami vodilnih koali
cijskih pač po “setvi tudi želi”.

Rajmund Veber, 
predsednik OO SD Krško

SD Sevnica
Pozdravljamo vaše aktivnosti v 

predvolilnem času v pričakovanju, 
da bodo v nadaljevanju izpeljane sa

mostojno in korektno pri ustvaijanju 
posavskega političnega barometra.

Smo v zaključni fazi priprav na 
politično volilno kampanjo. V sev- 
niški SD smo vsa potrebna volilna 
opravila opravili v predpisanem ro
ku. Z veseljem sporočamo, da ima
mo vse kandidatne liste zapolnjene 
z dobrimi kandidatkami in kandidati 
članov in simpatizerjev SD v vseh 
štirih volilnih enotah in da imamo 
med kandidati več kot 35 odstotkov 
žensk. Imamo tudi najboljšo kandi
datko za županjo.

Menimo, da bodo po objavi imen 
kandidatov tudi volivci bolj opredel
jeni.

OO SD Sevnica

N.Si Krško
V celoti gledano raziskava ne pre

seneča. Prvo mesto SDS je bilo pri
čakovano, saj se mora velika pod
pora vladi odražati tudi na lokalni 
ravni. LDS je očitno med odločenimi 
volivci ohranila svoj delež in pre
hitela SLS, ki beleži znaten padec 
podpore. Očitno tudi nekdanji voliv
ci SLS niso več zadovoljni s sedan
jim načinom dela SLS in njihovih 
županov. OO N.Si Krško to ocen
juje kot izrazito pozitivno. Trenutna 
podpora N.Si ob velikem številu 
neopredeljenih je verjetno na pre
tekle izkušnje javnih anket podcen
jena in pričakujemo bistveni po
pravek v toku same volilne kampanje 
in samih volitev. Vse stranke pa 
bodo morale svojo pozornost posve
titi neopredeljenim volivcem.

OO N.Si Krško

SNS Krško
V SNS smo z rezultati ankete zelo 

zadovoljni. Moramo pa poudariti, da 
so naši rezultati dela kljub temu, da 
našo stranko v krškem občinskem 
svetu zastopa le en svetnik, pre
poznavni. Borimo se za izboljšanje 
razmer v občini Krško, zato si želi
mo, da bi se naše število v občin
skem svetu povečalo, saj potem ne 
bi bilo več slišati različnih trditev, 
kot so “premalo vasje, boste morali 
počakati, ko vas bo več”.

Dejstva, da nam razne ankete ka
žejo dobre rezultate, se v stranki za
vedamo in to je za nas še en motiv 
več za delo v naprej.

Hvala vsem, ki nam dajete pod
poro in glasujete za nas.

OO SNS Krško

AS
Kot ste sami zapisali, je do voli

tev še daleč, nas pa seveda veseli, da 
so volivci zaznali naše aktivnosti. 
Naša pričakovanja so, da bomo na 
lokalnih volitvah dosegli rezultat, ki 
nam bo v vsaki od posavskih občin 
zagotovil dva sedeža; s takšnim re
zultatom bi bili zadovoljni in glede 
na število neopredeljenih volivcev 
menimo, da so pričakovanja realna. 
Sicer pa sami rezultati ankete ne 
presenečajo, večja presenečenja pri
čakujemo po volitvah, ko se bodo 
oblikovale koalicije. Glede na to, da 
nas standardne delitve na leve in 
desne ne zanimajo, ampak samo vse
bina oz. projekti, pričakujemo, da 
bomo povabljeni v koalicijo, ne gle
de na to, kdo jo bo sestavljal.

Regijski odbor Aktivne Slovenije

Skrbel bo za stare in mlade
Kostanjevica na Krki - 50-letni neodvisni županski kandidat Franc 

Curhalek je kot pravnik zaposlen v svojem podjetju Veco. Že kot pred
stavnik civilne iniciative seje zavzemal za samostojno občino Kostan
jevica, saj meni, da je lahko majhna občina uspešen servis občanom. 
Župansko funkcijo bo, če bo izvoljen, vsaj eno leto opravljal honorar
no, zaposlil pa bo štiri sposobne uradnike. Z njihovo pomočjo in pomočjo 
občanov bo skušal rešiti problem oskrbe s pitno vodo v vaseh, poskrbel 
bo za asfaltiranje cest, širitev pokopališča, javno razsvetljavo in kanali
zacijo ter za izgradnjo obvoznice. Občina Kostanjevica naj bi po nje
govi zamisli dobila občinsko štipendijsko shemo, denar pa bi zbirali 
tudi na t.i. županskem plesu, kamor bi povabil slovenske župane. 
Prepričanje, daje potrebno pripraviti parcele za gradnjo stanovanjskih 
hiš, kajti le tako bodo mladi ostajali doma, nujno pa bi bilo zgraditi tudi 
dom za starejše občane. Kostanjevica potrebuje pestrejšo trgovinsko po
nudbo, Curhalek pa veliko stavi še na turizem. Pod njegovim vod
stvom bi s pomočjo sponzorjev koristno izrabljali toplo vodo, v nekdanji 
drevesnici bi lahko uredili arboretum, v Kostanjevici pa naj bi vsakolet
no potekal festival najmanjših evropskih mest.

Curhalek je prepričan, da bi bil dober župan, saj bi delal za ljudi ali kot 
pravi v svojem sloganu: “Vsak občan je naše največje bogastvo”. N.Č.C.

Meri Kelemina: “Znam povezovati 
in motivirati”

Sevnica - Svojo kandidaturo na županskih volitvah v občini Sevnica 
je potrdila Meri Kelemina, 46-letna direktorica razvoja v družbi Lisca. 
Kandidaturo bo vložila s podporo volivcev, hkrati pa jo podpira tudi 
naj večja vladna stranka SDS. Keleminova združuje menedžersko 
odličnost in ljudsko domačnost, sta dejala gospodarski minister Andrej 
Vizjak in poslanec Jožef Jerovšek, ki staji prišla v Sevnico čestitat, da 
seje odločila za kandidaturo.

Njen moto za župansko funkcijo je dobra organiziranost v timskem 
delu, odgovornost ter obvezno oplemenitenje odmeijenih proračunskih 
sredstev, za kar je potrebno delati na projektih, ki prinašajo državna in 
evropska sredstva. Občina mora ustvariti podjetništvu in obrti prijazne 
pogoje, ker je to edini način za odpiranje novih delovnih mest in ohra
nitev tistih, ki jih imamo.

“Mladi morajo začutiti in dobiti priložnost doma. Sevniška občina 
ima s povprečno starostjo malo čez 46 let danes neugodno demografsko 
sliko. A tudi starejši občani potrebujejo določene programe za polnejše 
življenje.”

Keleminova pravi, da mora dober vodja vedno podpreti dobro ide
jo, ne glede na to, iz katerih vrst prihaja. Delo na različnih odgovornih 
položajih v Lisci in trgovanje s svetom jo je naučilo strpnosti in odprtosti 
do vseh, pravi zase in v tem vidi svojo prednost. B.D.

Ohranjal bo pozitivno klimo 
v občini

Krško - Krški župan Franci Bogovič, ki bo ponovno kandidiral za 
župana, je prepričan, da lahko še naprej ohranja pozitivno klimo v občini, 
saj je vsa njegova pozornost usmerjena v razvoj. Ta bo v prihodnjih 
letih še izrazitejši, saj je v okviru izgradnje HE Krško predvidena izgrad
nja obvoznice, ki bo z dvema novima mostovoma razbremenila promet 
skozi mesto, hkrati pa predstavlja izhodišče za izgradnjo medmestne 
povezave med Krškim in Brežicami.

Bogovič si bo prizadeval, da občina Krško spet postane ena 
najrazvitejših občin v Sloveniji. Tudi zaradi tega so v preteklih letih 
intenzivno vlagali v razvoj poslovnih con. V letošnjem letu seje začela 
tudi izgradnja kanalizacijskega sistema za mesto Krško in osrednji del 
občine, načrtovana je dokončna obnova Valvasorjevega kompleksa in 
izgradnja nove knjižnice. Ob ureditvi stavbe za potrebe Fakultete za 
logistiko in načrtovane fakultete za energetiko te investicije predstav
ljajo ključne korake pri nadaljnjem urejanju starega mestnega jedra. 
Bogovič tudi ni pozabil na družbene dejavnosti.

V prihodnjih letih bo telovadnico dobila OŠ Jurij Dalmatin, dozidali 
bodo OŠ Leskovec ter vrtec pri OŠ Raka.

SLS Krško je predstavila tudi nosilce list po posameznih volilnih 
enotah v občini. Ob Bogoviču so to še Jože Slivšek, Miran Stanko, 
Ana Somrak in Alojz Kerin. N.Č.C.

Kandidiram, ker imam 
močno podporo

, Sevnica - Sevniški župan in županski kandidat Kristijan Janc seje 
za tretjo kandidaturo odločil po tehtnem premisleku potem, ko je videl, 
da ima močno podporo občanov, stranke in posameznikov, ki pomemb
no vplivajo na dogajanje v občini. Tudi telefonske raziskave govorijo 
njemu v prid, pravi Janc, in odgovoren politik temu ne more obrniti 
hrbta in ne more mimo zaupanja občanov. Kljub očitkom o dvotimosč 
- funkciji župana in poslanca, ki da mu jemljeta preveč energije in ne 
more dosledno opraviti svojega dela, je prepričan, daje to dobitna kom
binacija.

Janc je v svoj predvolilni letak zapisal številne projekte, ki jih je 
uresničil v svojem mandatu; od ureditve poslovnih con do izgradnje 
cest in vodovodov ter športnih in drugih objektov. Velike priložnosti 
prinaša tudi gradnja HE na Savi in Janc je prepričan, da bo lahko uspešno 
nadaljeval delo na tem področju. Izgradnja mostov, nadvoza in podvo
za, preselitev knjižnice in podobno so le nekateri projekti, ki so že sko
raj zastavljeni in bodo v kratkem tudi izpeljani. Poleg tega je ena od 
njegovih prioritet, da pripelje tretjo razvojno os skozi Sevnico. Po nje; 
govem mnenju lahko občina pod njegovim vodstvom v štirih letih stopi 
v družbo srednje razvitih slovenskih občin. N.Č.C.
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Posavje na celjskem sejmu
Celje - Na 39. Mednarodnem obrtnem sejmu (MOS), ki ga je odprl minister za gospodarstvo Andrej Vizjak, 
se je predstavilo 952 razstavljavcev iz 35 držav. Na sejmu so bili tudi predstavniki posavskih občin, najmočneje 
Pa je bila zastopana sevniška občina.
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Za sodelovanje na sejmu so 
se Sevničani odločili zato, da 
bi številnim obiskovalcem 
predstavili sevniške ponudni
ke, ki prodajajo svoje izdelke 
ter seznanili obiskovalce s 
Pestro turistično ponudbo.

Letos so Sevničani posebej 
Promovirali izletniške točke v 
°bčini, ki so pisane na kožo 
skupinam tretjega življenjskega 
obdobja. To so destinacije, ki 
so dostopne s prevozi in imajo 
Podeželski pridih z ohranjeni- 
thi domačimi običaji in 
Opravili ter bogato zgodovino.

Velika zanimivost sevniške 
Predstavitve je bil vinski 
kram, izdelan iz lesenih brun 
lri pokrit s slamo ter funkcio
nalno opremljen za promoci
ja Na sevniškem predsta
vitvenem prostoru sta se mu
dila tudi miss universe Na- 
j[aša Pinoza ter kralj cvička 
Darjan Pirc.

Na sevniški stojnici je bilo iz konzorcija pridelovalcev 
moč kupiti suho sadje, suho- cvička iz Tržišča, Rudi Celes- 
mesnate izdelke, ročno izde- tina, vinska klet Mastnak, 
lane spominke, vina, pridela- Jože Repovž iz Šentjanža, 
na na sevniškem območju, Alojz Androjna s Konjskega, 
med ipd. Vse to so predstav- Silva Kršmanc z Ledine s 
ljah in prodajah Angelca Hro- suhim sadjem, Sandra Dr- 
vat s Preske, Peter Camloh melj iz Šentjanža, Krevelj

Sevniški Tanin je vzbujal pozornost obiskovalcev s svojimi pre
mazi za les in sredstvi za zatiranje lesnih insektov.

Stanka, Popelar Stane z
medom in medicami ter me
denimi vini ter domača lekar
na izpod svetega Roka.

Turistični informator je 
obiskovalcem vse dni pred
stavljal turistične možnosti in 
nudil promocijski material 
kulturnih in naravnih danosti 
in ponudnikov.

Brežiško občino sta na celj
skem sejmu dejansko zastopali 
le dve veliki podjetji -Terme 
Čatež in Vino Brežice, ki sta 
zbujali med obiskovalci 
posebno pozornost. Območna 
obrtna zbornica Brežice, ki 
sicer povezuje najmanj 600 
obrtnikov oziroma manjših 
podjetnikov, tudi letos ni us
pela pritegniti svojih članov 
za skupen nastop.

Svoj paviljon je postavila 
tudi krška zbornica, ločeno pa 
so se predstavili tudi znani 
krški obrtniki. N.Č.C./ V.P.

Odprli prenovljeno cesto
Razbor - Pred 28 leti je bil skozi Razbor položen prvi 

asfalt. Tokrat so se krajani veselili preplastitve, kije stala 20 
'bilijonov SIT. To je bilo prvič v zgodovini, je na slovesnosti 

odprtju dejal Jože Imperl, daje vse stroške krila občina in 
biso nič prispevali domačini. Sicer pa so krajani v teh letih 
Ogromno vlagali v razvoj kraja, v katerem se dobro počutijo, 
'btperl je orisal njihove pridobitve - od elektrifikacije leta 
'938 do vodovoda, leta ’74 so dobili že prvi telefon, ob 50- 
‘etnici Komunistične partije, ko je bila proslava na Lisci, so 
pbili asfaltno prevleko na cesti Breg - Lisce, konec devet
desetih let, ob prihodu patra Karla na Razbor, so obnovili 
^rkev in župnišče. Leta'
™00 so staro šolo pro
sti don Pierinovi 
^Upnosti, leta 2002 pa 
gradili kulturni dom,
N je bila njihova naj- 
VeČja investicija do- 
slej.

Na slovesnosti ob 
j^Prtju ceste, ki jo je 
°^goslovil pater Ka- 
e* Gržan, so se za 

Pomoč zahvalili občini 
ln županu, krajani pa

ves trud_Jožetu Im- Ob odprtju ceste so zapeli razborski 
Perlu. N.Č.C. pevci in solist Miha Hliš.

Sveti Krištof jih bo varoval
Arto - Stari križ, kije stal v vasi Arto pri Sevnici, je dodo

bra načel zob časa, zato so krajani pod vodstvom predsednika 
vaškega odbora Janoša Janca resno začeli razmišljati o nje
govi obnovi. Na koncu 
so ugotovili, daje bolj 
smiselno, da križ po
drejo in na tistem mes
tu zgradijo kapelico. In 
tako seje tudi zgodilo.
Kapelica je zgrajena in 
blagoslovljena in nade
li so ji ime po sv. Kriš
tofu. Taje namreč za
vetnik šoferjev in voda.
Obojega imajo v Artu 
na pretek. V bližini 
vasi teče Sava, v 
samem kraju pa je tudi 
obilo poklicnih šofer
jev. “Pa tudi preostali 
krajani smo priložno
stni šoferji, pravi pred
sednik Janoš in prizna, 
da so za nasvet, kako 
poimenovati kapelico, 
poiskali pri domačem 
duhovniku. N.Č.C.

Namesto strohnele brvi nov most
trnovo selo - Na potoku Močnik pod vinorodnimi Čelami je že od leta 1966 most povezoval dve vasi - 
trnovo selo in Dolenjo vas pri Artičah. Takrat so most zgradili iz električnih drogov, nanje nasuli gramoza iz 
Potoka in po tem mostu so lahko potok prečkali z vozovi in kasneje celo z avtomobili. Vendar je čas opravil 
*v°je, drogovi so strohneli in ostala je le brv, pa še ta je pot težo korakov počasi omagala in bila zadnje čase 
*e precej nevarna, zato so zgradilo nov lesen most.

. Za mostove že od nekdaj vel- 
v» da povezujejo in tudi most 
*ez Močnik je vez med Amov- 
^aru in Dolenjevaščani. Na njem 
,0 se križale poti; Amovčani so 
°dili v Dolenjo vas, kjer so 

peli svoja polja, na obisk k pri
bijem in znancem, in obrat- 
'fCez most so hodili po gobe 

> Lrno mlako ah v vinograde v 
elih. Pred mnogimi ledje imel 

pnČnik še pomembnejšo vlogo 
°t danes, na njem so gospodinje 

jple oziroma splahnjevale per- 
stali so mlini - Pinteričev, 

damčkov, Škofov, Zorkov - 
,. Potoku so se v “tomfih” kopa
ti otroci ah skrivaj lovih ribe. 

® 40 letih je brv, kije še ostala 
starega mostu, postala nevar- 

•j.J® Marsikdo ni več upal čez. 
jvipj0 je na pobudo Amovčana 
ob na Brečka stekla akcija za 

novo. Ker naravovarstveniki 
p dah dovoljenja za betoni- 

naost, so s pomočjo Kraje'

skupnosti Artiče, nekaterih 
sponzoijev in z veliko urami 
prostovoljnega dela postavili 
nov lesen mostiček z zaščitno 
ograjo, ki so ga minulo nedeljo 
tudi uradno predah namenu.

Vaščani obeh vasi so se v ve
likem številu udeležili svečane 
prireditve, trak preko mostu so

prerezali trije glavni akterji Mi
lan Brečko, Joško Omerzu in 
Slavko Deržanič ob pomoči 
podžupana občine Brežice Da
vorja Račiča. Po lepi stari na
vadi je novo pridobitev bla
goslovil nov artiški župnik Ja
nez Utrinek, vse prisotne pa je 
v imenu KS pozdravil Franc

vnc Joško Omerzu, Slavko Deržanič, Davor Račič in Milan Brečko

Glogovšek. Ob tej priložnosti so 
se spomnili tudi stare ljudske 
pesmi o svoji vasi in potoku, ki 
so jo nekoč mame ob delu pre
pevale svojim otrokom, nekaj 
verzov so še dodali, na prireditvi 
jo je zrecitirala Erna Rožman, 
zapeh so tudi Artiški fantje in 
zaigral je Ansambel bratov Žer
jav. Po uradnem delu so se neka
teri, željni sprehoda, odpravili 
v Čele, kjer so jim tamkajšnji 
vinogradniki odprh svoje kleti 
in jih pogostih.

V upanju, da bo nov mostiček 
obe vasi v prihodnje še bolj po
vezoval, so ob druženju preživeti 
prijetno popoldne in ob tem že 
kovali načrte, da se na istem 
mestu srečajo spet za martinovo 
ob pokušnji mošta, nazdravijo 
novemu letu, ob budnici pri
čakajo 1. maj ah 15. avgusta po
skusijo sadove svojega dela.

Jelica Koršič

ZfiSLOMlftDA
Septembrska pesem

Nepreklicno ga je konec, čeprav še vedno traja. Poletja, 
namreč. Ne pomaga, če je sonce čez dan še vedno toplo, če 
so udi še vedno goli in če so na stopala še vedno nataknjeni 
lahki čeveljci. Nepreklicno ga je konec, ker so se odprla 
vrata novega šolskega leta. In tega ne bo spremenilo niti 
globalno ogrevanje, niti napoved vse večjih vremenskih 
skrajnosti, niti volitve. V nekem pogledu nam prav ta insti
tucija določa začetek in konec poletja.

Če sem odkrita, si lahko samo predstavljam, da to za vse 
več slovenskih staršev predstavlja travmo. V več pogledih. 
Za nekatere (žal jih je preveč) je to finančni udarec, ki ga 
bodo občutili dobršen del leta. Kljub učbeniškim skladom.
V primerjavi z mojimi šolskimi leti je opaziti vrsto spre
memb - če odštejem staro kolesarnico pred krško osnovno 
šolo, ki se je v teh letih le silno postarala in zdi se, da tega 
ni nihče opazil. Sistem, v katerem živimo, je poskrbel vsaj 
za to, da nismo pol poletja na lovu za učbeniki, ki jih je 
zmanjkalo, še preden so prišli. Pred dvajsetimi leti je bil to 
eden od poglavitnih stresnih trenutkov za starše. Pa tisto, 
ko ni bilo ravno zaželeno hvalisanje o rednem obiskovanju 
cerkve in lepih ocenah pri verouku.

Danes je vse drugače, saj knjigarne tekmujejo, kdo nam 
bo ponudil več; ob zvezkih in delovnih zvezkih še blokec, 
pa urnik, pa obroke; pa svinčnik. Vse je tako pisano in 
prisrčno. Lahko celo izbirate, kje boste knjige kupili. Tudi 
verouk in redno obiskovanje cerkve je postala stvar svo
bodne odločitve posameznika. Sodobni čas nam je ponudil 
možnost izbire, a po drugi strani ustvarja vse večjo množico 
ljudi, ki si izbire preprosto ne more privoščiti.

V našem glavnem mestu pogosto zasledim vroče staršev
ske debate o tem, v katero osnovno šolo vpisati otroka. To 
je -po mnenju nekaterih - prva stopnica na poti v uspešnost 
oziroma neuspešnost otroka. Tudi to je značilnost sodobnega 
časa. Starši so prav tako vse bolj osveščeni. Vedo, kakšne 
so njihove pravice, kakšne so pravice njihovih otrok, vedo, 
kaj je dobro za njihove otroke in kaj vse lahko dosežejo. 
Tako dobro vedo vse to, da se mi včasih učitelji močno 
zasmilijo. Po eni strani jim delovanje narekuje šolski pro
gram, po drugi strani so roditeljski sestanki vse daljši, ker 
imajo starši vse več vprašanj. Prav je tako. Ampak, oprostite, 
včasih so vprašanja takšna, da me kar stisne v drobovju. In 
nikakor si ne bi želela biti v koži učiteljice oziroma učitelja.

Prvi šolski dnevi so stresni tudi za policiste. Morda se 
jim že ponoči sanja o zebrah, pa o neposlušnih voznikih, ki 
vozijo otroke po najhitrejši poti čim bliže šoli. Ljubo mi je, 
ko na vseh prehodih za pešce opazujem malčke, ki jih sprem
ljajo možje v uniformah. Različnih. Zazdi se mi, da se več 
sicer ločenih plasti družbenega delovanja strne v eno, da 
bi bili naši mali šolarji na poti v šolo čim bolj varni. Pa ne 
le septembra, vse leto, vse življenje, vedno...

Naj sicer razmeroma prijetno vzdušje pokvarim z dvema 
septembrskima dogodkoma, ki sta temu mesecu dala temačen 
pridih. Beslan pred dvema letoma, otroške oči, veliko ugas
lih. Veliko drobnih življenj, ki jim je bilo skupno predvsem 
to, da so se ga veselile. In otroško veselje je najbolj čisto 
veselje. V njem ni primesi odrasle pragmatičnosti, manipu
lacij.

Pa dekle, ki je osem let preživelo v nekaj kvadratnih 
metrih kletne sobice v hiši svojega ugrabitelja. Medijsko 
odmevna zadeva, ki je šla za med. Ni bilo pogovora ob 
kavi, ki se ne bi dotaknil usode tega dekleta. Kako odraslo 
da je delovala v intervjuju, kako zrelo, kako odločno in 
pametno. A medijske luči ugasnejo, zdravniki in psihologi 
odidejo domov... Sama s sabo pa ostane deklica, ki so ji 
ukradli otroško veselje. Tisto najčistejše. Naj ga najde kot 
dekle. Po vsem tem se boste težko zmrdnili ob besedah Toma 
Križnarja, da kljub vsemu ne vemo, kaj imamo. Pa čeprav 
morda ni veliko.

Tamara Vonta

Koncert za prenovo 
cerkve

Kapele - Župnijo Kapele soupravljata brežiška duhovni
ka, dekan Milan Kšela in kaplan Matjaž Roter. Ker je 
tamkajšnja cerkev potrebna prenove, so preteklo nedeljo pri
praviti dobrodelni koncert, na katerem so nastopih Nuša De- 
renda, Pihalni orkester in MPZ Kapele ter Kvintet Dori, pro
gram pa je povezoval Tilen Artač, znani imitator iz Radia 
GA-GA, sicer Ljubljančan, ki pa je začasno Brežičan. Obisko
valci so s prostovoljnimi prispevki darovali 385.000 SIT, za 
150.000 so dobiti donacij, za katere se še naprej priporočajo. 
Denar oziroma donacijo za obnovo cerkve v Kapelah lahko 
župljani oddajo v brežiškem župnijskem uradu. Ob tem je 
kaplan Matjaž Roter povedal, da so z deli že pričeli, izvedli 
so drenažo okrog cerkve, saj je največja težava vlaga, v pri
hodnjih dneh bodo začeli z odstranjevanjem ometov v cerkvi, 
imajo pa še nekaj daljnoročnih načrtov. J.K.
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Nagrada tistim, ki jim pripada
Brežice - Društvo pesnikov slovenske glasbe je bilo ustanovljeno 13. septembra leta 1996 na pobudo bratov 
Smrekar iz Kapel in Ivana Sivca. Sedaj ima že 31 članov, ki se vsako leto srečuje v drugem kraju; letošnje 10. 
srečanje je potekalo v brežiški občini.

Pesniki slovenske glasbe v Pišecah; med njimi sta bili tudi že 
večkrat nagrajeni Belokranjka Fanika Potek in Mariborčanka 
Metka Ravnjak Jauk (tretja in druga z desne), manjkal pa je 
legendarni Ivan Sivec, ki je bil na potovanju po Afriki.

Na vsakoletnem srečanju 
Društva pesnikov slovenske 
glasbe člani opravijo tudi 
občni zbor in se pogovorijo o 
problemih, s katerimi se so
očajo. Tudi letos so znova iz
postavili moralne in materi
alne pravice piscev besedil; 
moti jih namreč dejstvo, da 
nagrado za besedilo namesto 
avtorja prejme in si celo pri-

Franci Smrekar

lasti ansambel, ki pesem iz
vaja, in ne pisec besedila. 
Skladbe so namreč sestavljene 
iz besedila, glasbe, priredbe 
in izvedbe, in če je nagrajeno 
besedilo, je prav, da nagrado 
dobi v roke avtor besedila. 
Gre za razpoznavnost in uvel
javitev avtorjev na festivalih. 
Vse prevečkrat pa se zgodi, da 
ansambli in organizatorji fes
tivalov njihovega statusa ne 
vidijo tako, kar je po mnenju 
avtorjev nedopustno, saj jih na 
tak način moralno in materi
alno izkoriščajo. Po besedah 
predsednika društva Vilija 
Bertoka upajo, da bodo v ok
viru svojega društva te pravi
ce čimprej dosegli.

Tokratno jubilejno srečanje 
je organiziral Franci Smre
kar, njihov član in domačin 
iz Vrhja pri Kapelah. Po pro
gramu so si najprej ogledali 
Pišece in Pleteršniko domači
jo, kjer jih je sprejela Mar
janca Ogorevc, zapeli pa so 
jim ljudski pevci z Bizeljske
ga. Za tem so se odpravili v

Kapele, kjer jih je najprej 
pozdravila tamkajšnja pihalna 
godba, sprejel jih je predsed
nik krajevne skupnosti Tone 
Cerjak, obiskali pa so tudi 
grob njihovega preminulega 
člana Jožeta Smrekarja in mu 
prižgali svečko, saj letos mi
neva 10 let od njegove smrti.

Iz Kapel so se odpravili k 
Hervolovim v Bukošku, kjer 
so imeli občni zbor in v nada
ljevanju preživeli prijetno 
popoldne ob druženju in 
sproščenem klepetu.

Jelica Koršič 
Foto: Marko Novak

760 let Pohance
Pohanca - Bilo je davnega 22. septembra 1246, ko se 
je ime vasi Pohanca prvič pojavilo v pisnem dokumen
tu. Pred drugo svetovno vojno dobi Pohanca tudi prvo 
razglednico. Jubilej bo obeležen s svečano akademijo 
v torek, 19. septembra v Posavskem muzeju.

Salzburški nadškof Eberhard 
je tistega dne podpisal listino, s 
katero je plemenitima bratoma 
Bertoldu in Gizelbertu izročil 
nadzor nad tem delom današ
njega Posavja. Letnica prve 
omembe - anno domini MCCX- 
LVI - izpričuje častitljiv jubilej 
vasi “Palchverit” oz. “Polcho- 
nitze”, kar je tako majhnemu kra
ju gotovo lahko v ponos. Danes 
nekdaj eno vas sestavljajo kar tri 
- Spodnja in Zgornja Pohanca ter 
Dolenja vas pri Artičah. V njih 
živi 90 družin s skoraj 300 pre
bivalci. Ukvarjajo se predvsem s 
podjetništvom in sadjarstvom ter 
s kmetijstvom in turizmom.

buhom za kruhom v Ameriko, 
nekaj jih je padlo v Karpatih med 
prvo svetovno vojno, med drugo 
pa jih je bilo veliko izgnanih. Trk 
pred drugo vojno dobi Pohanca 
prvo znano razglednico, ki sojo 
vaščani pošiljali svojim sorodni
kom in prijateljem, da bi jim 
predstavili “naše mesto”, kot je 
zapisala ena ponosna Pohan- 
čanka.

Leta 1985 je ekipa Znanstve- 
no-raziskovalnega centra pri Slo
venski akademiji znanosti in 
umetnosti v Sp. Pohanci posnela 
dokumentaren film o postavlja
nju prvomajske smreke. V okvi
ra praznovanjajubileja vasi je bil

Jožica Senica, uradno še s Senovega, je pred dnevi dobila 
svojega drugorojenca. Mali Žan, kot mu je izbral ime srečni 
očka Benjamin, je ob porodu tehtal 4100 g in meril 53 etn- 
Čeprav korenjak, mamice ni preveč namučil, saj je Jožica tako 
kot prvič rodila s carskim rezom. Na Mostecu, kjer mlado 
družina sedaj živi, je za novega člana vse pripravljeno, saj sto 
mamica in očka vedela, da bosta tudi v drugo dobila sina, 
Benjamin in 13-mesečni Alex pa bratca doma že težko čakata-

Rojstva od 30. avgusta do 12. septembra 2006
Deklice so rodile: Apolonija Jazbec iz Lesičnega, Alek

sandra Gregl iz Orešja na Bizeljskem, Manja Vajdič iz Krškega- 
Helena Mihajlovič Preskar iz Krškega, Zdenka Božanovič H 
Krškega in Ivanka Simončič z Velikega Mraševega.

•
Dečke so rodile: Melita Pajtler iz Pletenj, Nada Pavlovič 

iz Bušeče vasi, Vesna Babič iz Trebč, Melita Zalokar it 
Krškega in Jožica Senica s Senovega.

Jubilejno srečanje brežiških 
protidiverzantov

Zaloke, Mostec - Ob 15. obletnici osamosvojitvene vojne 
so se že na tradicionalnem letnem srečanju zbrali pripadni
ki 174. proti-diverzantskega voda Teritorialne obrambe 
Brežice 1991. Enota brežiških proti-diverzantov je edina v 
Sloveniji, ki se redno srečuje vsako leto drugo soboto v 
mesecu septembru od leta 1991. V dosedanjih petnajstih 
srečanjih so pripadniki enote priložnostno obiskali vsa 
bojišča v Posavju, se poklonili spominu padlim za domovi
no, si ogledali muzejske zbirke iz osamosvojitvene vojne 
’91, sodelovali na srečanjih veteranov ter predvsem aktivno 
izkoristili skupno druženje za športne aktivnosti, izmenja
vo mnenj, izkušenj in spominov.

Udeleženci srečanja, pripadniki 174.PdivVTO Brežice '91, 
pred spominskim obeležjem v Krakovskem gozdu

Letošnje jubilejno srečanje so popestrili z obiskom spo
minskega obeležja v Krakovskem gozdu, ogledom doku
mentarnega filma Jožeta Grajžla “Brez smrti zemlja nik
dar ne postane domovina”, ob 15-letnici pa so izdali tudi 
priložnostno spominsko značko.

Veterani osamosvojitvene vojne, pripadniki 174.PdivV 
TO ’91, so ob večerji v gostišču na Mostecu tudi veselo 
pokramljali ter obudili spomine na prelomne dogodke v 
letu 1991. Ponovno so kritično ocenili odnos države do 
dogodkov iz leta ’91 in predvsem do veteranov osamo
svojitvene vojne in bili enotnega mnenja, da se za veterane 
še po petnajstih letih dejansko ni nič spremenilo. Z.S.

Konec 18. stoletja se Pohanca 
(tedaj že Spodnja in Zgornja) 
pojavi prvič tudi na zemljevidu, 
tako kot vsa Slovenija, in sicer 
na jožefinskem vojaškem zem
ljevidu. Kraji so bili popisani in 
zemljevidi narisani v letih 1763 
- 1787. Popisovalec je ugotovil, 
da potok Močnik, ki tudi danes 
daje Pohanci osrednjo podobo, 
nikoli ne presahne in da je pot 
vzdolž potoka prevozna. Prebi
valci so se ukvaijah s pridelavo 
živeža, zlasti vina, ki so ga po 
poteh, ki jih nikoli nihče ni po
pravljal, tovorili do Vidma pri 
Krškem, od tam pa naprej po 
Savi. Nekaj Pohančanov seje v 
začetku 20. stoletja izselilo s tre-

lani izdelan DVD film ter izdana 
serija spominskih razglednic, ki 
ji bo letos sledila še ena, zraven 
pa še knjiga Osrednji letošnji do
godek bo svečana akademija v 
Viteški dvorani brežiškega 
Posavskega muzeja, ki bo v 
torek, 19. septembra, ob 20. 
uri. Umetniški program bodo 
izvedli Pohančani, slavnostni 
govornik pa bo akademik 
prof. dr. Boštjan Zekš, pred
sednik SAZU. Na prvem pro
gramu Radia Slovenija bo v 
oddaji “Naš kraj” Pohanca 
ponovno predstavljena v če
trtek, 21. septembra, ob 9.30 
uri in v petek, 22. septembra, 
ob 22.45 uri. M.J.

Sava Glas, 14.9.200Č

Prijateljstvo in simpatija je Stanko Jamnik z Libne in Janija 
Germovška z Zdol družilo že prej, iskrica ljubezni pa je preskočila 
pred štirimi leti. Bila je dovolj goreča, da samo občasni zmenki 
niso bili več dovolj, zato sta se ekonomska tehnica in strojni 
tehnik odločila, da zaživita skupaj. Dom sta si ustvarila na Zdolah 
in pred 16 meseci jima ga je še polepšal sinek Jan. Poleg 
neizmerne ljubezni, kijo posvečata sinku in drug drugemu, ima
ta Stanka in Jani rada tudi vinograd in vožnjo z motorjem. Pa 
srečno pot na barki življenja in na motorju!

Brežice
9. septembra sta zakonsko zvezo v poročni dvorani gradu 

Mokrice sklenila Ivan Tomše iz Globočic in Mateja 
Bogovčič s Čateža ob Savi.
Krško

2. septembra sta se v Krškem poročila Robert Strle iz 
Krškega in Mojca Levičar z Nemške Gore.

Istega dne pa so v Kostanjevici na Krld v zakonski stan 
stopili Igor Jurman iz Idrije in Renata Žugič s Črešnjic 
pri Cerkljah ob Krki ter Andrej Kodrič iz Dola in Vesna 
Jurečič iz Črneče vasi.

9. septembra so se v Krškem poročili Matej Hajdinjak 
iz Pinc pri Lendavi in Petra Čebular iz Krškega ter Janez 
Germovšek z Zdol in Stanka Jamnik z Libne.

V Kostanjevici na Krki pa so zakonsko zvezo sklenili 
Jože Žibert s Celin pri Raki in Marinka Piletič iz Nove
ga mesta ter Uroš Hočevar z Muljave in Sania Huskič iz 
Labina, Hrvaška.
Sevnica

2. septembra so na sevniškem gradu zakonsko zvezo skle
nili Oskar Zoran Zelič in Ženja Gerjevič, obaiz Sevnice, 
Danijel Strlekar in Ifeta Fikič, oba iz Škofje Loke, ter 
Alojz Radej z Blance in Marjanca Levičar iz Krškega.

9. septembra pa so se na sevniškem gradu poročili Peter 
Jamšek in Urška Umek, oba z Malkovca, ter Anton 
Ločičnik s Pokleka nad Blanco in Antonija Budna s Kraj
nih Brd.

V skladu z Zakonom o varstvu osebnih podatkov objavl
jamo le imena mladoporočencev, ki so z javno objavo 
soglašali.

(JJahočite
Tfetelon 07/49-91-250

^a nattočnike je cenejši!

i
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Spomin na Savo v besedi in sliki IZPOVEDI
Sevnica - Sredi letošnjega julija se je v Galeriji Ana sevniški umetnik Rudi Stopar z razstavo plastik in več 
metrov dolgega akvarela poklonil Savi, ki ob gradnji elektrarn za večno spreminja podobo in značilnost reke. 
Takrat je pozval vse tiste, ki so kdaj živeli s Savo, naj svoje dogodivščine zlijejo na papir, nagrajeni pa bodo 
z deli njegovega razrezanega akvarela. Julijski izziv je rodil sadove in zadnji 'avgustovski večer so v Galeriji 
Ana žuboreli spomini na reko nekih mladosti.

Akvarel je dobil nove lastnike.

Obrežje Save je bilo nekoč 
šola v naravi za mladež. Tod 
so se naučili razlikovati belo
uško od strupenjač, loviti ribe 
brez trnka, plezati po strmini 
obrežja in seveda plavati. 
Spoznavali so pasti reke z br
zicami in vrtinci, po kateri so 
takrat še vozili flosarji in se 
udinjali brodarju, da jim je 
dovolil spremljati prevoz pot
nikov, živine in tovora. Sta
rejši so poznali mesta, kjer se 
da nabrati premog iz zasav
skih rudnikov, ki ga je pri iz
piranju prinašala reka in les, 
kije pobegnil s flosov. Mlajši 
so iskali nevarnejše predmete 
- ostanke eksploziv iz druge 
svetovne vojne in se, ne za
vedajoč nevarnosti, igrali pi
rotehnike. Nevama igra se ni 
vedno iztekla srečno. A ven
dar je reka prinašala več sme
ha kot solz, davnega leta pa 
je sevniškemu telefonistu pri
nesla celo darilo jugoslovan

skega kralja. Bilo je pred 
svetovno vojno, ko je narasla 
in podivjana Sava ogrožala 
telefonsko povezavo Sevnice 
s svetom. Vestni telefonist je 
splezal na drog, da bi snel ka
bel, vendar se je drog prevr
nil in ga potegnil v vodo. Z 
valovi se je uspešno boril do

Krškega, kjer so ga gasilci 
potegnili na suho. Kralj mu 
je za hrabrost izročil uro in 
ga postavil za upravnika pošte 
na Bledu.

Z zapisi svojih doživetij so 
si avtorji prislužili del akvare
la Rudija Stoparja, na kate
rem je upodobil Savo v obje

mu svojih naravnih poraslih 
brežin, brez elektrarniškega 
jeza in betona. Kot umetnik 
seje postavil v bran reki pred 
človekom, ki jo drastično 
spreminja. Za umetnostno 
zgodovinarko Alenko Černe
lič Krošelj je Stopar v de
janjih kulturni aktivist, saj 
opozarja, da človek pri zavest
nem spreminjanju okolja mora 
vedeti, od kod izhaja in kam 
gre, ker je odgovoren nasled
njim generacijam.

V Galeriji Ana, ki letos 
beleži svojo 5-letnico, želijo 
Rudijev projekt o Savi izdati 
v brošuri, da bi vsaj spomini 
mater in očetov na čas prist
nega sobivanja človeka s to 
reko živeli za vnuke in njih 
vnuke. Ta čas, ko bodo iskali 
prijazne donatorje, imajo ob
čani od Kompolja do Blance 
še čas, da opišejo svoje pri
gode o Savi.

Branka Demovšek

Ure, dnevi, kam bežijo
Preska - Peto srečanje ljudskih pevcev in godcev, ki 
ga organizirata Društvo Preska in Fantje s Preske je 
nosilo naslov: Ure, dnevi, kam bežijo. Tak je namreč 
tudi naslov njihove zadnje kasete in zgoščenke.

Vsako drugo nedeljo v me- in Račne, ljudskim pevkam 
seču v idilični vasici Preska Žejno, ljudskim pevcem in 
nad Boštanjem poteka srečanje godcem kulturnega društva 
ljudskih pevcev in godcev. Na Bukovci, ljudskim pevcem 
koncertu so nastopile skupine Ajda, ljudskim pevkam s Telč

ljudskih pevcev iz različnih ter ljudskim pevcem Zrelo 
slovenskih krajev. Poleg do- klasje, 
ntačih Fantov s Preske, ki de- Koncert je bil hkrati na
jejo pod okriljem društva menjen promociji nove kasete 
Preska, so obiskovalci lahko in zgoščenke Fantov s Preske. 
Prisluhnili še Ljudskim pev- Naslov že tretje kasete je Ure, 
kam s Ptujske Gore, Zarji - dnevi, kam bežijo, na njej pa 
ljudskim pevcem iz Cušperka je zbranih 17 ljudskih pesmi,

ki so se včasih sli
šale na vasi.

Obiskovalci 
prireditve na Pres
ki so si lahko og
ledali tudi razstavo 
Ohranimo bogast
vo naših babic. 
Vaščani Preske so 
namreč zbrali-stare 
predmete, ki so bili 
v preteklosti nepo
grešljivi v vsakem 
kmečkem domu. 
Razstava starih 
gospodinjskih pri
pomočkov bo na 
kmetiji Horvat na 
ogled do konca ok
tobra, potrebna pa 
je predhodna naja
va. N.Č.C.

Pihalni orkester Kapele 
na evropskem festivalu
Kapele - Malo društev v Sloveniji se lahko ponaša s 

156-letno neprekinjeno tradicijo delovanja. Pihalni orkester 
Kapele je eden od redkih, ki deluje tako dolgo. Ustanov
ljen je bil že davnega leta 1850, ko v teh krajih ni bilo še 
nikakršnih organiziranih oblik druženja. Ime domačega kraja 
so godbeniki ponesli že v Italijo, Nemčijo, Srbijo, Make
donijo, Nemčijo, na Češko, Hrvaško in Madžarsko. Za ka
kovostno igranje skrbi že 17 let dirigent Franci Arh.

Letošnje največje gostovanje v tujini pa je nedvomno 
potovanje v Nemčijo na 9. evropski festival pihalnih 
orkestrov, ki bo od 15. do 17.septembra v kraju Bad Schle- 
ma, kjer bodo Kapelci gostovali že drugič. Prireditveni 
prostorje pokrit s šotorom in je namenjen za 5000 gostov. 
Letos bodo z njimi igrali še orkestri z Nizozemske, iz Bel
gije, Švice, Španije, z Danske, Madžarske, Češke, iz An
glije, Avstrije, s Poljske in iz Nemčije. V tem času bodo 
izvedli več koncertov. Po lanskoletni odlični predstavitvi v 
Nemčiji, ko so prvič gostili orkester iz Slovenije, so tudi 
letos Kapelci izbrali dober repertoar in bodo s kakovost
nim igranjem dostojno predstavili našo deželo. L.Z.

Abonma je pripravljen
Brežice - Javni sklad za kulturne dejavnosti, območna iz

postava Brežice, je že izbral predstave za abonma v novi 
gledališki sezoni. Kot je povedala vodja sklada Simona 
Rožman Strnad, so se potrudili zadovoljiti različne okuse; 
nekatere zgodbe se bodo dotaknile tistih, ki jim je bližja 
družinska tematika, drugih tiste s situacijskim humoijem, spet 
drugih predstave s klasičnim pridihom komedije, poskusih pa 
bodo tudi s kabaretno predstavo.

Abonma vključuje pet predstav in sicer melokomedijo 
“Kako se dan lepo začne”, komedije “Kamni v žepih”, “Bolje 
tič v roki kot tat na strehi”, “Ti nori tenorji” in kabere “Lili 
Marlen”. Vpis za dosedanje abonente, ki lahko obdržijo svoja 
mesta, poteka še do 15. septembra, vpis za nove abonente pa 
bo od 18. septembra do 10. oktobra, vsak delovnik med 9. in 
16. uro. J.K.

Izobraževanje
16. september

Sevnica - delavnica za mlade brezposelne “Razmišljaj pod
jetno in si ustvari lastno podjetje”, ob 10. uri, Mladinski center

Prireditve
14. september

Sevnica - srečanje ob razgledni tabli na vrhu Lisce, ob
17. uri; odhod peš iz Sevnice izpred Rondoja ob 14. uri
15. september

Ajdovska jama - “Evropska noč netopirjev” z uvod
nim predavanjem in poslušanjem zleta netopirjev, zvečer
16. september

Vrhje pri Kapelah - blagoslov nove kapele, ob 11. uri 
pri Smrekarjevih

Sevnica - noč karaok, ob 21. uri, Mladinski center
17. september

Sevnica - pohod po sevniški planinski poti - poti Lojzeta 
Motoreta, odhod ob 7. uri z avtobusne postaje
23. september

Brežice - Death metal koncert: Scaffold, Trne & Usud, 
ob 21. uri, Mladinski center
24. september

Okroglice - proslava v spomin padlim kurirjem, 65- 
letnica ustanovitve OF in upora proti okupatorju ter 15- 
letnica osamosvojitvene vojne za Šlovenijo, slavnostni go
vornik bo poslanec Aleš Gulič, ob 10. uri
27. september

Impoljca - dan odprtih vrat Doma upokojencev in oskr
bovancev, ob 10. uri

Kultura
14. september

Pišece - “Pleteršnikov dan” - promocija Pleteršnikovega 
slovarja, kulturni program učencev osnovne šole in drugih 
šol, odprtje Pleteršnikove zidanice, ob 10. uri, pred 
Pleteršnikovo rojstno hišo, če bo dež, v kulturnem domu
od 15. do 17. septembra

Šentjanž - slikarska kolonija osmih slikarjev “Portal 
Ana Šentjanž 2006”
15. september

Leskovec pri Krškem - “Anih glasbeni večer”, nasto
pila bosta Robert Pirc, bas klarinet, in Branimir Biliško, 
klavir, ob 19.30, cerkev Sv. Ane
16. september

Dobova - predstavitev pesniške zbirke Nade Srpčič 
“Skrivnostno žarenje”, ob 19. uri, kulturni dom
21. september

Sevnica - odprtje slikarske razstave “Šentjanška zbirka 
Tomanovih slik”, ob 20. uri, galerija na gradu
22. september

Sevnica - premiera kratkega filma “Med legendo in 
resničnostjo” avtorja Bojana Kostevca, ob 20. uri, atrij 
sevniškega gradu

Vidim nevidno
Krško - V galeriji in v 

mladinskem centru v Kr
škem sta na ogled dve fo
tografski razstavi z istim 
naslovom “Vidim nevid
no”, vendar sta avtorja raz
lična. V galeriji razstavlja 
Sonja Lebedinec, od leta 
1995 profesorica na Sred
nji šoli za oblikovanje in fo
tografijo v Ljubljani. Pod 
njenim mentorstvom in ob 
pomoči njene prijateljice, 
mojstrice meditacije, Apo
lonije Grum je na šoli 
potekal projekt “Vidim ne
vidno”. Šodelovalo je deset 
dijakov, med katerimi je bil 
tudi Rok Rožman iz Bre
žic, ki je v letošnjem letu 
zaključil šolanje na omenjeni šoli. Projekt je nastajal 365 dni 
in je bil razdeljen na štiri sklope meditacijskih tehnik. Vsak 
sklop je bil posebej pripravljen za določeno čustvo - žalost, 
ljubezen, veselje in spremljan s skrbno izbrano glasbo. Dija
kom in mentorici je uspelo to, kar je že pred mnogimi leti 
zapisal Paul Stranci: “Tvoja fotografija je zapis za vsakogar, 
ki zares vidi.”

Kako je Roku Rožmanu uspelo ujeti v objektiv nevidno, 
je mogoče videti na razstavi v Mladinskem centru Krško do 
14. oktobra. J.K.

Rok Rožman
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na Triglavu - sonce
Triglav - Slovenske novice so letos že 41. zapored organizirale pohod sto žensk na Triglav. S to akcijo želijo omogočiti čim večjemu številu žensk, da se povzpnejo na 
Triglav in tako tudi uradno postanejo Slovenke. Doslej se jih je z njihovo pomočjo na vrh povzpelo že štiri tisoč. Zanimanje za pohod je vsako leto zelo veliko; letos so 
prejeli kar 500 prijav. Med njimi so izžrebali 100 srečnic, ki se je smelo v družbi izvrstnih alpinistov povzpeti na vrh Slovenije; najstarejši je bilo 71, najmlajši 14 let. Na 
vrhu Triglava je bila odprta pošta Triglav s svojo poštno številko in svojim žigom ter poštarjema Jankom Kovačičem in Zvonetom Stonjškom, kar je svetovni fenomen. 
Nebo je tokrat ženski stotniji namenilo čudovito vreme. Proti večeru je zahajajoče sonce narisalo senco Triglava na nasprotni niz gora, luna je nato obsvetila Triglav s 
takega kota, da so iz temne sence molele le tri glave in natanko nad Triglavom je stal veliki zvezdni voz. V daljavi so se risali obrisi morja in v Tržaškem zalivu je bilo videti

v
utripanje svetilnika. Iz koče pa je donel zvok frajtonarice, ki jo je nekdo pritovoril prav na vrh Triglava in z njo razveseljeval utrujene, a srečne ženske. N.C.C.

Med stotnijo žensk je bila na 
Triglavu kar desetina Posavk. 
Nekaj smo jih uspeli identifici
rati že ob prihodu na Planiko 
- Simono Vovk, poštno usluž
benko iz Brestanice, Marjeto 
Jereb, poštno uslužbenko iz 
Vodal pri Tržišču, Mojco 
Hruševar, trgovko iz Jelenika 
pri Raki, Marjo Cvetanovški, 
študentko iz Sevnice, Matejo 
Reberšak, upokojenko z Dov- 
škega pri Senovem ter (spre
daj) Justi Pečelin, trgovko iz 
Brežic. Vse so bile na Trigla
vu prvič in so bile navdušene 
nad podvigom.

Pravijo, da dober 
glas seže v deveto 
vas, SavaGlas pa bo 
tokrat segel še dlje. 
Za izvod časopisa 
sta namreč zaprosili 
Škotinji Margaret in 
Bethan Parker (ob 
njiju vodja vodnik
ov Roman Robas), 
ki sta se tudi udele
žili pohoda na Tri
glav. Margaret je 
zaposlena v škot
skem narodnem par
ku, hčerko Bethan, 
ki je stara 25 let, pa 
so predstavili kot 
najmlajšo babico. 
Izkazalo se je, da je 
babica le po poklicu.

Tako zahtevne ekspedicije, kot 
je sto žensk na Triglav, ne bi 
bilo moč uspešno in varno iz
peljati brez vodnikov; izku
šenih, zrelih in usposobljenih 
alpinistov, ki so znani tudi v 
mednarodnem merilu, saj so 
že osvojili stene najvišjih gora 
na svetu, poleg tega pa so 
znani po številnih odpravah v 
Everest in drugam. Poleg vod
je vodnikov Romana Robasa 
so ekipo sestavljali še Stane 
Klemenc, Viktor Uhan (iz Šen
truperta na Dolenjskem), Ja
nez Triler, Franci Markič, Pe
ter Poljanec, Danilo Cedilnik- 
Den, Janez Rupar, Robert 
Rot, Vladimir Shlamberger, 
Franc Pepevnik-Aco, Tomo 
Šetina ter Jure Noč, zadolžen 
za zdravstveno stanje pohod
nic.

Ob vrnitvi na Pokljuko smo 
pod razpoznavnim znakom 
“laško pivo” odkrili še tri 
Posavke - prodajalko Sonjo 
Tomše s Čerine pri Brežicah 
ter Anico in Mojco Požgaj z 
Male Doline pri Jesenicah na 
Dolenjskem. Mama Anica, ki 
se ji kot sobarici iztekajo de
lovni dnevi v Čatežu, saj bo 
odšla čez dva meseca v pokoj, 
in hčerka Mojca, ki je kmetij
ska tehnica, sta že pravi ve
teranki. Mojca je bila s Slo
venskimi novicami na Trigla
vu že petkrat, mama pa tudi 
že nekajkrat, a bo - kot pravi 
- triglavsko kariero z odho
dom v pokoj končala.

Foto: Boštjan Fon

Zmagoslavje na vrhu Triglava je bilo nepopisno. Cilj je bil dosežen in pozabljena je bila dolga 
in naporna pot z Rudnega polja preko planine Konjščica mimo Vodnikovega doma do Trigla
va. Sledil je planinski krst, skupno fotografiranje za dokaz in spust do koče na Planiki.

REMAULT
>WiT'VAHJAM<» AVI0M08U I:
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Sodelujte pri 
*■* ustvarjanju 
| novega 

a avtomobila, 
ki ga bomo 

v za evropski 
^ trg izdelovali
v samo v 
/ Sloveniji!

Zaradi uvedbe nočne izmene medse 
vabimo400ncvihdelavcev Ponujamo 

HPFagpjgpPB delo za določen čas najmanj enega 
i leta (z možnostjo podaljšanja), dobro 

J* plačilo, organiziran prevoz inprehrano 
ter veliko drugih ugodnosti.

Za več informacij pokličite na 
brezplačno številko 080 18 84.

Priiavo pasijilg na fflnr
Revoz d d. ‘iffikr.fi.
Direkcija človeških virov —-
Služba za vodenje razvoja zaposlenih
Belokranjska cesta 4 
8000 Novo mesto

Tri babe na kupu - dež, sto žensk
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za mlade.. ir moda
j.

Akcija: prvi šolski dnevi - september 2006
Na pobudo in v koordi

naciji SPV - Sveta za preven
tivo pri občini Brežice in z 
nepogrešljivo pomočjo enaj
stih članov ZŠAM - Združe
nja šoferjev in avtomehanikov 
iz Brežic ter policistov Poli
cijske postaje v Brežicah je 
bila izvedena preventivna 
akcija “Prvi šolski dnevi”. 
Letos so prvič pomoč z dve
ma udeležencema ponudili 
tudi iz podjetja za varovanje 
G7.

Vsako leto še pred začet
kom pouka pregledajo šolske 
poti in preučijo delovanje pro
metne situacije po različnih 
krajih ter na podlagi ugotovi
tev izpeljejo vse potrebno za 
večjo varnost otrok. Prve dni 
otroke na šolskih poteh na 
ključnih in najbolj nevarnih 
mestih v naši občini varujejo 
policisti Policijske postaje 
Brežice in prostovoljci - člani 
ZŠAM, ki si po skupni 
koordinaciji razdelijo točke 
varovanja po izkušnjah iz 
prejšnjih let. Tako so bili poli
cisti letos prisotni v okolici 
vseh desetih šol v občini Bre

žice, na sedmih lokacijah oko
li osnovne šole v Brežicah ter 
na glavni cesti ob osnovni šoli 
Dobova in Cerklje pa so jim 
pomagali člani ZSAM.

Poleg prisotnosti v prome
tu v tem času pa se nam zdi 
pomembno, da svoja opažanja

Na Senovem zaživela 
mladinska točka

Senovo - Z novo dislocirano enoto Mladinskega centra 
Krško - Bivak je Senovo končno dočakalo svojo mladinsko 
točko, s čimer je mladim zagotovljena dostopnost do servis
nih storitev s področja izobraževanja, kulture, turizma, špor
ta, zdravstvene in socialne preventive ter zabave, organizirani 
civilni družbi pa priložnost za administrativne in projektne 
aktivnosti.

Da bo Bivak središče raznovrstnega dogajanja, seje izka
zalo že na uradnem odprtju, ki so se ga udeležili vsi “dežurni 
krivci” za vzpostavitev dislocirane enote, največja potrditev 
njihovemu delu pa so bili nedvomno nasmehi na obrazih 
toladih obiskovalcev. Ob uvodnih govorih v.d. direktorice MC 
Krško Mirjane Klinec, direktorja Regionalne razvojne agen- 
cije Roberta Ostreliča, krškega župana Franca Bogoviča in 
Predsednika Krajevne skupnosti Senovo Jožeta Ribiča so bili 
tokrat v središču pozornosti predvsem mladi lokalni glasbeni
ki, ki so s svojim raznovrstnim programom popestrili kul
turno dogajanje ob začetku prireditve. Zahvala gre Matjažu, 
Anji, Samanthi in Janji. Večer seje nadaljeval s koncertom 
Petra Dirnbeka & Vox populi, zaključil pa v prijetnem klub
skem vzdušju ob igranju raznovrstnih družabnih iger. L.Z.

ja opažanja na lokaciji, kjer 
so varovali promet, podali na 
skupnem zaključku akcije. Iz 
tega smo oblikovali ugotovit
ve, ki smo jih kot SPV posre
dovali odgovornim za dolo
čena področja v občini, saj 
ugotavljamo, da samo z ne-

na koncu akcije zberemo kot 
splošne ugotovitve in promet
ne posebnosti. Tako so posa
mezni udeleženci akcije svo-

nehnim opozarjanjem dose
žemo nekatere izboljšave v 
prometu. Velikokrat gre le za 
majhne posege (zniževanje vej 
dreves in živih mej) na iz
voznih cestah pri šolah, ki 
izboljšajo preglednost in s 
tem povečajo varnost otrok v 
prometu.

Večja ugotovljena pomanj
kljivost pa so slabo vidni in 
označeni nekateri prehodi za

pešce v bližini šol. Zato smo 
opozorili pristojne, da bi bilo 
potrebno pred začetkom šol
skega leta dati posebno pozo
rnost obnovitvi talnih označb 
na cestah v okolici šol. Sploš
na ugotovitev letošnje akcije 
je ta, da prisotnost policistov 
in članov ZŠAM na cesti umi
ri promet, vozniki so bolj po
zorni na dogajanja v križiščih, 
s tem pa se poveča varnost na 
cesti. Posebnost prometnih 
tokov, katere trend opazujemo 
že nekaj let, je ta, da vedno 
več otrok v šolo pripeljejo 
starši z avtomobili, medtem 
ko je peščev iz leta v leto 
manj. Zaradi tega prihaja v 
okolici šol do prometnih za
maškov, saj se tam v zelo krat
kem času ob konicah zvrsti 
veliko število vozil. Na šolah 
bi morali razmišljati o krožnih 
rešitvah prometa pri izstopa
nju otrok pred šolo, kjer je to 
seveda mogoče izvesti. Tako 
je v OŠ Dobova že zaživela 
ideja o izvedbi krožnega pro
meta okoli šole, ki naj bi bila 
s postavitvijo označb realizi
rana v kratkem.

Na koncu pa še opozorilo 
vsem udeležencem v prometu 
- šolsko leto se je šele dobro 
začelo, zato bodimo strpni in 
previdni skozi vse leto.

Igor Ilovar, 
predsednik SPV Brežice

Antarktika
Walt Disney Pictures predstavlja 

Antarktiko - vznemirljivo akcijsko 
pustolovščino o zvestobi in prijateljst
vu. Obupne vremenske razmere in 
strašna nesreča prisilijo člane znan
stvene odprave, da evakuirajo razis
kovalno postajo na Antarktiki. Vodič 
postaje Jerry (Paul Walker) je tako 
prisiljen zapustiti svoje ljubljene vlečne 
pse, ki se bodo morali sami soočiti z 
najbolj ostrimi zimskimi razmerami.
Toda v duhu močnega prijateljstva in medsebojnega zaupanja 
se izjemni psi in Jerry - ki bi storil kar koli, da bi jih rešil - 
naposled odpravijo na neverjetno popotovanje, ki jih bo še 
bolj povezalo v filmu, ki bo prevzel vso družino.

Zadnje počitnice
Uživaj... Bolj pozno je kot misliš! 

Ta nasvet uboga plaha nevvorleanska 
prodajalka posod Georgia Byrd, ko 
misli, da ji je ostalo še manj kot mesec

______ dni življenja. Čas je, da korenito spre-
flfTlŠT' ® meni življenje, zato Georgia odleti na 

sanjske počitnice in živi, kot da bo jutri 
konec sveta! Uživajte v prisrčnem 

Lgjfc*,™? smehu in zabavnih komičnih nez-
UU.,,. ...... godah, ko Georgia pretrese gla

murozno evropsko letovišče, medtem 
ko navdušeno sprejme nov videz, nove poteze in nov odnos 
do življenja! LL Cool J je čedni snubec od doma, ki Georgie 
ne bo spustil iz rok. V tej komični uspešnici, ob kateri zabava 
traja večno, igra tudi Gerard Depardieu.

RENAULT
USTVARJAMO AVTOMOBILE

Clio ST0RIA + klima 
že od 1.980,000 sit dalje

TPV AVTO Brežice
Cesta bratov Cerjakov 11, 8250 Brežice

Tel.: 07 49 91 900, 49 91 903AVTO, BREŽICE

,zoo&

Gora Brokeback
Nekega jutra se v Signalu, Wyo- 

mingu, spoznata Ennis Del Mar (Heath 
Ledger) in Jack Twist (Jake Gyllen- 
haal), ko iščeta delo pri tamkajšnjem 
rančaiju Joeu Aguirreu (Randy Quaid).
Njuna prihodnost se zdi preprosta in 
gotova; redno delo, poroka, družina.
Aguirre ju pošlje na goro Brokeback 
za pastirja in kmalu se med njima raz
vije tesno prijateljstvo in nato globo
ka ljubezen. Morala se bosta soočiti s 
težavami, kiju čakajo. Vendar na koncu vedno zmaga ljubezen.

Rubriko je pripravila: 
VIDEOTEKA STUDIO & NELI pri vodovodnem stolpu v Brežicah

Pričakujemo lepo jesen, 
hkrati pa pričakujemo tudi 
lepo modno jesen. Oglejte si 
že zdaj nekaj slogov, eden bo 
vsekakor lahko tudi vaš. 
Sicer pa je to šele začetek 
modne jesenske zgodbe, ob
ljubljam še veliko več!

Lea Šinko Štraus

Derma Art
LASERSKI KABINET

Trajno lasersko odstranjevanje kapilar, 
poraščenosti in pigmentnih sprememb 

(07/49- 66-044, 031 681-401)

LASERSKO ODSTRANJEVANJE:

TEU 07/49-66-044, GSM: 031-681-401
*—»-■ — ■ ~~ i' irr m ..

MOTEČIH DLAČIC 
KAPILAR NA OBRAZU 

SOLARNIHPIGMENTACU 
AKEN IN BRAZGOTIN 

BRADAVIC

IPL- LASERSKI KABINET, OBRTNA UUCA 24, BREŽICE
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HOROSKOP
OVEfl

V prihajajočem obdobju boste polni moči 
in energijo boste širili daleč naokrog. Veliko 
časa boste posvetili družini, kar se vam bo 
bogato obrestovalo. Čaka vas prijeten in 
sproščujoč vikend!

BI K
Malce preveč boste ležerni, vendar se 

boste pravilno odločili za vsak korak pose
bej. Izražali boste čustva in se predajali ljub
ljenim, kar bodo vračali v večji meri kot do 
sedaj.

DVOJČKA
Dobro počutje bo lahko botrovalo vašim 

hitrim spremembam razpoloženja in mono
tonija vas bo spravila k načrtovanju, tako da 
boste hitro in učinkovito delali. Naj vas vne
ma ne zapusti.

RAK
Ves teden boste imeli precej dela, stvari 

pa se ne bodo dobro končale, saj boste utruje
ni, pomoči drugih pa ne boste želeli sprejeti.
Dovolite si več užitkov in pozabite na slabe 
izkušnje iz preteklosti.

LEV
Pritiski z vseh strani vas bodo spravili v 

slabo voljo. Domači bodo strpni in priprav
ljeni pomagati, vendar se ne boste izjasnili, 
kaj vas teži. Pomembno bo, da se boste prila
godili novi situaciji.

DEVICA
Želja bo veliko, časa pa premalo za vse 

vaše sanje. Odločite se za počasno uresniče
vanje, saj vas hitri ukrepi ne bodo privedli 
do cilja. Vendar ne bodite preveč zadržani 
in izkoristite priložnost.

TEHTM1CA
Teden bo potekal po ustaljenih tirih, vze

li si boste malo oddiha od preteklih dni. Vi
kend bo precej napet, hitro boste užaljeni, 
nesproščenost bo naraščala. Vendar ne izgu
bite optimizma, na obzorju so lepši dnevi.

ŠKORPIJON
Polni boste elana in načrtov, vaši domači 

pa bodo sodelovali. Če boste strpni, bo 
potekalo vse kot po maslu in stvari bodo šle 
po poti, ki jo boste zastavili. Razvajanje vam 
bo povrnilo samozavest.

STRELEC
Razdvojenost bo očitna, postavljeni boste 

pred težje odločitve, vendar še ne boste 
pripravljeni nanje. Nesoglasja doma se lah
ko stopnjujejo, zato pazite na svoje 
nepremišljene reakcije.

K0Z0R06
Ne boste se prepuščali trenutnim vzgi

bom in vsako stvar boste temeljito premis
lili. Teden, ki je pred vami, bo zelo napo
ren, zato si vzemite čas in realno ocenite 
situacijo.

vodhar
Obeta se vam dobro počutje in sproščujoči 

trenutki. V prihodnje boste morali bolj brz
dati svoja čustva, nemir pa se bo odražal na 
vašem organizmu. Postanite bolj spontani v 
besedah in dejanjih.

RIBI
Dobre odnose z okolico boste znali izko

ristiti v svoj prid, nekaj zadev pa ne boste 
mogli dokončati. Če se bo kaj ustavilo, 
povprašajte za mnenje še koga drugega. Ne 
spuščajte se v prepire.

' 4 3im&,
... na Dolenjskem, 

v Beli krajini in Posavju

Nagrade
Nagrade, ki jih poklanja časo
pis SavaGla za pravilno reši
tev, prejmejo:

1. nagrada - knjižna nagrada 
Jože Jazbec,
Rozmanova ul. 6, 8270 Krško

2. nagrada - zgoščenka 
Branka Baržič,
Mestne njive 6,
8000 Novo mesto

3. nagrada - majica 
Tjaša Zidanic,
Globoko 52a, 8254 Globoko

Pravilna rešitev prejšnje na
gradne križanke v vodoravnih 
vrsticah se glasi:
PRASK, RANTA, OSKAR, 
STENA, PD, PETAN, KOBRA, 
ERAR, ROKAVNIK, RIS, ANA
LI, LT, NA, STROŠEK, SKAT, 
TR, NOTA, TL, LOKALI, 
ROŽA, ILIRSKI MEČEK, 
NON, KARAMELA, EROTI, 
GEKON

Geslo: PRVI ŠOLSKI DAN

Rešitev nagradne križanke pri
čakujemo do petka, 22.9.2006, 
na naslov:
SavaGlas, Trg izgnancev 12, 
8250 Brežice s pripisom “Na
gradna križanka”.

Ob pravilno rešeni križanki 
napišite ime, priimek, točen 
naslov in svojo davčno števil
ko!
Fotokopij križanke ne upošte
vamo!

Kino servis Brežice
Četrtek, 14.9., petek,

15.9., sobota, 16.9., in ne
delja, 17.9., ob 18.30 Avto
mobili, risani film, in ob 
20.30 Greva narazen, kome
dija; četrtek, 21.9., in petek,
22.9., ob 18.30 Sreča pa ta
ka, komedija, in ob 20.30 Pi
jani od oblasti, triler; so
bota, 23.9., in nedelja, 24.9., 
ob 18.30 Sreča pa taka, in 
ob 20.30 Trikrat pokopani, 
pustolovska drama.

Kulturni dom Krško

Petek, 15.9., ob 18. uri 
Agent na begu, kriminalka, in 
ob 20. uri Pijani od oblasti, 
triler; sobota, 16.9., ob 18. uri 
Ulični tango, plesna drama, in 
ob 20. uri Agent na begu; 
nedelja, 17.9. ob 18. uri Ulični 
tango; petek, 22.9., ob 18. uri 
Greva narazen, romantična 
komedija, in ob 20. uri 
Ljubezen je v zraku, ro
mantična komedija; sobota
23.9., ob 18. uri Greva na
razen, in ob 20. uri Ljubezen 
je v zraku; nedelja, 24.9. ob 
18. uri Greva narazen.

Kulturna dvorana 
Sevnica

Petek, 15.9., ob 18. uri 
Garfield 2, sinhronizirana 
risana-igrana družinska ko
medija; sobota, 16.9., ob 20. 
uri Ameriške sanje, komedi
ja; petek, 22.9., ob 20. uri 
Hitri in drzni: Tokio Drift, 
akcijski spektakel; sobota, 
23.9., ob 20. uri Pirati s Ka- 
ribov: Mrtvečeva skrinja, 
pustolovska komedija.

RECEPT 2 A VS/\K D m
Piščančje prsi s porovo rižoto

Sestavine:
2 kosa piščančjih prsi 
1 šalotka 
1/2 korenčka
1 manjše steblo belušne zelene
1 šop češnjevcev 
4 mladi pori
2 dl olivnega olja
4 žlice olivnega olja 
6 žlic paradižnikove omake 
sol
1 vejica timijana 
1 vejica rožmarina

porova rižota
225 g riža
30 g šalotke
1 majhen por
50 g masla
0,6 dl sladke smetane
40 g parmezana
0,3 dl suhega belega vina
6 dl zelenjavne osnove
sol
črni poper v zrnu 
1 majhen šopek peteršilja 
porovo olje
3 dl olivnega olja
1 srednje velik por 
sol
beli poper v zrnu

Postopek:
Korenček ostrgamo in narežemo na kocki

ce. Belušno zeleno olupimo in narežemo na 
kockice. Šalotko olupimo in drobno sesek
ljamo. Piščančje prsi očistimo, operemo in 
posušimo. Položimo jih v skledo ter potre
semo s korenčkom, belušno zeleno in šalot
ko. Zalijemo z olivnim oljem, dodamo timi
jan in rožmarin, pokrijemo, potem pa za 24 
ur postavimo v hladilnik. Vmes nekajkrat 
premešamo.

Porovo olje: v manjšem loncu pristavi
mo vodo. Por očistimo in narežemo na koc
kice, ki jih stresemo v krop in skuhamo do

mehkega. Kuhane temeljito odcedimo, po
sušimo in ohladimo. Nato jih stresemo v 
električni mešalnik. Prilijemo olivno olje, 
začinimo s soljo in sveže mletim belim pop
rom ter temeljito zmešamo.

Pečico segrejemo na 190° C. Piščančje 
prsi poberemo iz marinade. Temeljito jih 
obrišemo s papirnato kuhinjsko brisačo ter 
začinimo s soljo in sveže mletim belim pop
rom. Meso položimo v globlji pekač in pre
mažemo z olivnim oljem. Pekač za 15 minut 
postavimo v segreto pečico.

Porova rižota: šalotko olupimo, por pa 
očistimo, oboje drobno sesekljamo. Zelen
javno osnovo pristavimo, zavremo in pusti
mo na štedilniku, da ostane vroča. V posodi 
segrejemo 30 g masla, na katerem postek
lenimo sesekljano šalotko in por. Dodamo 
riž'in med mešanjem vse skupaj pražimo 2 
do 3 minute. Zalijemo z belim vinom in 
mešamo toliko časa, da vino povsem izhla
pi. Zalijemo z zajemalko vroče zelenjavne 
osnove, posolimo in med mešanjem kuha
mo, da se tekočina povsem vkuha. Nato prili
jemo novo zajemalko tekočine. Postopek 
ponavljamo približno 10 minut, da riž skuha
mo na zob.

Kuhano rižoto odstavimo. Dodamo ji 
sladko smetano, na kosme narezano preostalo 
maslo, drobno nariban parmezan, del sesek
ljanega peteršilja in sveže mlet črni poper. 
Premešamo, pokrijemo in pustimo stati 3 
minute. Po 15 minutah pečenja dodamo k 
piščancu češ- ■ 
njevec in 3 
mlade očišče
ne pore. Ze
lenjavo blago 
posolimo, po
tem pa vse sku
paj pečemo še 
približno 10 
minut. Prsi naj 
bodo prepe
čene, a sočne.
Peteršilj drob
no seseklja- 

i mo.
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atletika strelstvo ples

Kozmus osmi v finalu mednarodne 
atletske zveze

Stuttgart - Brežičan Primož Kozmus je drugi dan svetovnega finala Mednarodne 
atletske zveze (IAAF) v Stuttgartu v metu kladiva zasedel zadnje, 8. mesto (76,39 m).

V metu kladiva je slavil 
°limpijski zmagovalec Japo
nec Koji Murofuši (81,41), 
Prek 80 m pa sta orodje zalu
čala še evropski prvak Belo
rus Ivan Tihon (81,12) in 
Madžar Krisztian Pars 
(80,41). Kozmus pa j e za do
ber meter zaostal za Poljakom 
Szymonom Ziolkowskim 
(77,44), ki je bil predzadnji.
Pristal sem na mestu, ki mi 

v tem trenutku pripada. Z na
stopom sem zadovoljen. Po 
drugem metu, ko sem dose
gel 76,39 m, sem šel na vse 
a|i nič, ker mi kaj drugega niti 
ni preostalo, vendar nisem bil 
nspešen. Po dolgem premoru 
se bili zame letos ti fantje še 
nepremagljivi, upam pa, da bo

že prihodnjo sezono ponovno 
drugače,” je dejal Kozmus, ki 
je slovenski rekord (81,21 m) 
dosegel 3. avgusta leta 2003 
v Zagrebu in je s 4. mestom 
na svetovnem finalu IAAF 
leta 2004 v Szombatelyju na 
Madžarskem dosegel najboljšo 
slovenski uvrstitev v zgodovi
ni na finalih IAAF. Po 20-me- 
sečni odsotnosti s tekmovališč 
zaradi poškodbe hrbta se je 
letos vrnil v svetovni vrh in 
bil sedmi na EP v Goetebor- 
gu. Doslej je bil še šesti na 
olimpijskih igrah (OI) leta 
2004 v Atenah in peti na sve
tovnem prvenstvu leta 2003 v 
Parizu. Na letošnjem evrop
skem pokalu v Solunu, ko je 
zmagal z 80,38 m, je šele dru

gič v karieri vrgel prek 80 m. 
Na 21. atletskem mitingu v 
Brežicah je 6. septembra po 
krajšem kriznem obdobju in 
slabših metih na mitingih na 
Slovaškem uspešno nastopil z 
metom 77,24 m. L.Z.

plavanje
Krški veterani z 
zmagami

Koper - V sklopu dnevov 
slovenskega plavanja, ki so se 
odvijali minuli vikend v Kop
ru, je bilo tudi veteransko 
državno prvenstvo v plavan
ju. Udeležili so se ga tudi tri
je nekdanji krški plavalni 
šampioni, danes člani veteran
ske sekcije plavalnega kluba 
Celulozar Krško, Franc Čar
go, Andrej Škafar in Borut 
Mlakar. Uspehe iz mladost
nih let so vsi trije nadgradili 
z zmagami v svojih veteran
skih kategorijah. Čargo je ta
ko zmagal na 50 in 100 m 
prosto, Škafar na 200 m me
šano in 50 m delfin, medtem 
ko je Mlakar slavil na 100 m 
prsno in 100 m prosto.

Veteransko plavanje doživ
lja zadnja leta v svetu, pa tu
di Sloveniji velik razcvet. Red
no potekajo državna, evropska 
in svetovna prvenstva, na ka
terih se zbere tudi do 8000 tek
movalcev. Prihodnje leto 
bomo prav v Sloveniji in sicer 
junija v Kranju gostili evrop
sko veteransko prvenstvo. L.Z.

Maraton za 
Guinnessovo knjigo

Brežice - Strelski klub Bre
žice prireja v soboto, 16. sep
tembra, s pričetkom ob 9.30 v 
dvorani Mladinskega centra 
Brežice (Gubčeva lOa), 3. med
narodni 24-umi strelski mara
ton za Guinnessovo knjigo re
kordov. Zaključek tekmovanja 
z razglasitvijo rezultatov bo v 
nedeljo, 17. septembra, ob 
10.15.

Za popestritev sobotne otvo
ritvene slovesnosti bodo s svo
jim atraktivnim nastopom po
skrbeli člani uveljavljene bre
žiške plesno-akrobatske skupine 
Akrobatik Breakers, v kateri de- 
lujejo tudi nekateri mladi tek
movalci Strelskega kluba 
Brežice. Guinnessov certifikat 
za ta svojevrsteni strelski rekord 
za zdaj držita v rokah brežiška 
strelca z zračno pištolo Robert 
Ferenčak in Robert Kranjc. 
Njun dosežek 13.454 krogov s 
1450 streli (povprečna vred
nost vsakega strela znaša 
odličnih 9,28 kroga) iz leta 2004 
sta lani brata Boštjan in Si
mon Simonič s Kidričevega 
sicer izboljšala za 35 krogov 
(povprečna vrednost 9,30 kro
ga), vendar njunega dosežka 
zaradi obilice dela v Londonu 
v svojo slavno knjigo še niso 
uspeh vpisati.

Zaradi nastopa hrvaške dvo
jice bo tekmovanje letos dobi
lo tudi mednarodno razsežnost; 
prvič bo nastopila tudi predstav
nica nežnejšega spola, odlična 
27-letna hrvaška državna re
prezentantka Vlatka Pervan.

Za rekord pa se bodo letos 
prvič potegovali tudi strelci z 
zračno puško. Tekmovalci bodo 
streljah na elektronske tarče, 
njihove projekcije pa bodo 
obiskovalci lahko spremljali na 
velikih zaslonih. L.Z.

Plavanje
Kerin zmagal na maratonu

Rovinj - V poletni seriji plavalnih maratonov po hrvaški 
®bali je na zadnji tekmi minulo soboto plavalec krškega Celu- 
'°zarja Rok Kerin med 80 plavalci osvojil absolutno L mes- 
to- Na 5600 m dolgi progi od turističnega naselja Villas Rubin 
Proti centru Rovinja je z rezultatom 1 ura 7 minut in 11 sekund 
Postavil tudi nov rekord proge. Tekma je znana tudi po tem, 

na polovici proge plavalce ovira močan tok okoli rta, tokrat 
Pa so plavalce ovirali še valovi. Tekma je bila dobra preizkušnja 
ža Roka pred nastopi na tekmah za svetovni pokal v daljin
cem plavanju, kjer se bo konec meseca septembra in začetek 
°ktobra v Shantouju, Hong Kongu in Singapurju pomeril z 
Najboljšimi maratonci na 10.000 m. L.Z.

atletika
Vid kar dvakrat zlat

Ljubljana - Na državnem prvenstvu za pionirje, kije pre
tekli vikend potekalo v Ljubljani, je blestel Vid Zevnik, ki je 
osvojil dve zlati medalji, in sicer najprej v soboto v teku na 
1000 m ter še v nedeljo v teku na 3000 m, ko je drugouvrščenega 
premagal kar za 40 sekund. Bronasto medaljo je na 1000 m 
dodal še Miha Povšič, tudi iz Atletskega kluba Sevnica.

Amadeja in Luka zaključila 
športno pot

Krško - Eden najboljših in najbolj perspektivnih slo
venskih mladih športnih plesnih parov s kategorizacijo 
športnika mladinskega razreda pri Olimpijskem komiteju 
Slovenije Amadeja Plevel z Bizeljskega in Luka Vodlan 
iz Krškega je prenehal s skupnimi treningi in tekmovanji v 
standardnih in latinsko ameriških plesih..

Razlog njune prekinitve dolgoletne uspešne športne kari
ere je predvsem v tem, da starši ne zmorejo več finančnega 
bremena, ki je potrebno za tako uspešen plesni par. Ob že 
tako zelo visokih stroških je dodaten strošek prav gotovo 
bila tudi vožnja dvakrat do trikrat na teden na treninge v 
Ljubljano, saj prostorski pogoji v Krškem ne zadostujejo 
za tako kakovostne treninge, ki so potrebni za preboj v 
samo svetovno elito. To so jima v zadnjem času zagotav
ljali priznani domači in tuji plesni strokovnjaki. Kot še doda
jajo, se kljub dolgoletnim uspehom kluba in njihovih članov 
do danes na Občini Krško ni nič premaknilo v smeri pri
dobivanja primernih prostorov za delo plesalk in plesalcev.

Prav tako so se v klubu zadnji dve leti trudili pridobiti 
Luki in Amadeji glavnega sponzorja, kar jim ni uspelo, in 
odločili so se za prekinitev njune uspešne športno plesne 
poti. L.Z.

Lukci začeli novo sezono
Ljubljana - Preteklo soboto je v Ljubljani potekal prvi 

kvalifikacijski turnir v standardnih in latinsko ameriških plesih 
v novi tekmovalni sezoni. Tekmovanja sta se udeležila tudi 
dva plesna para Plesnega kluba Lukec iz Krškega. Prvič sta v 
višji kakovostni kategoriji pionirjev B, kjer plesalci tekmuje
jo v petih tekmovalnih plesih, tekmovala Jan Gajski in Anja 
Bobnič in osvojila 3. mesto v standardnih in 6. mesto v latin
sko ameriških plesih. Med mladinci C pa sta tekmovala Tomi 
Kostevc in Eva Radej, ki sta prav tako v standardnih plesih 
osvojila 3. mesto, v latinsko ameriških pa 4. mesto. L.Z.

SElli
__________________________ AVTOnOBiLIZEH

Hyundajev terenski Tucson 
s°di med uspešnejše male te- 
reuce in z njim si je Hyundai 
Utri pot tudi med znamke, ki 
?e v tem segmentu hvalijo z 
^°gato tradicijo. To je doka
zi tudi z zadnjimi izboljša
vami, ki jih je namenil prav 

Ucsonu, posebno pa še z nje
nim večjim bratom, popol- 
^°tha novim Santa Fejem, ki 
°kazuje, da se Hyundai v tem 

Segmentu ne igra.
To seveda ne pomeni, da 

Jegovi terenci niso igrivi. 
Nazadnje je ravno igrivost 

Na pomembnejših terenskih 
: N'ik in to Tucson zagotovo 

saj gre še vedno za med. 
1 čudno, saj je zanimiv, pri-

£m°gljivosti:
' najvišja hitrost 177 km/h 
'Pospešek 0-100 km/h: 12,Os 
' Poraba po podatkih proiz
vajalca: 7,1/5,977,1 l/100km 
'Nistno povprečje: 8,21/100 km

Hyundai Tucson CRDi 2.0 VGT TOD
vlačen in “ne predrag”. S so
dobnim dieselskim motorjem 
je na voljo že za dobrih 5 
milijonov in 600 tisoč SIT. 
Ali več, če poleg bogate se
rijske opreme ponuja še kaj. 
Denimo usnje na sedežih, 
kovinsko ali mineralno barvo, 
navigacijo, parkirne senzotje,

vlečno kljuko ah še kaj druge
ga, čeprav je cena še vedno 
manjša od primerljive japon
ske konkurence.

Eden od močnejših argu
mentov je mladostno svež vi
dez z estetsko dodelanim pred
njim delom in novim, polož
nim, dinamično oblikovanim,

odločnim zadkom, ki po no
vem nudi možnost odpiranja 
zadnjega stekla. Novost so tudi 
strešni nosilci, prijetnejša pa 
je notranjost s sodobnejšo ar
maturno ploščo. Vse v pri
merjavi z bratskimi Hyundaji 
seveda.

Voznikov sedež je ergonom
sko soliden in večkratno nas
tavljiv, za razliko od volan
skega obroča, ki je nastavljiv 
samo v višino. Potrebam prt
ljažnika se učinkovito prila
gaja tudi deljiva zadnja klop, 
kjer je solidno, vendar manj 
udobno kot spredaj, odmerjen 
prostor tistim, ki sedijo zadaj.

Motor:
- vrstni, turbodieselski štiri- 
valjnik
- prostornina: 1991 cm3
- naj večja moč: 136 KM 
(100 kW)
- navor: 305 Nm pri 1800- 
2500/min

Dvolitrski turbodizel CRDi 
s skupnim vodom ponuja 136 
KM (naročite lahko tudi raz
ličico s 140 KM, a je zaradi 
dražje registracije manj zani
miva). Je razmeroma tih in te
rensko uglajen, dovolj zmog
ljiv in živahen ne glede na 
težo vozila.

Tucson je terenec urbanih 
sredin, terenec asfalta in naj
manj terena. Tako ga vidi ve
čina, ki jim terenska narava 
vozila predstavlja samo ob
časno opcijo, bolj statusno kot 
praktično. Toda Tucson zmo
re še kaj več kot samo nedol
žna brezpotja. Štirikolesni po
gon TOD preko elektronske 
sklopke lahko v trenutku po
razdeli pogonsko moč motor
ja na tisti par koles, ki ima 
boljši oprijem. Z blokado 4- 
kolesnega pogona 4WD - 
LOCK z gumbom na armatur
ni plošči se največji navor 
porazdeli med prednjo in zad
njo osjo v razmeiju 50:50, kar

mu omogoča premagovanje 
težjih voznih pogojev. Toda 
večina bo to možnost redko
kdaj izkoristila, če jo sploh bo, 
saj je asfalt bolj čist in manj 
tvegan od globokega blata, 
snega, luž, neveščih vzponov 
in spustov ter možnih prask 
karoserije.

Kupiti “urbanega terenca” 
je tako, kot kupiti dobro za
varovanje. Če je vse “OK”, 
smo zadovoljni, če se kaj zgo
di, pa smo zavarovani. In Tuc
son je odlično zavarovanje v 
primeru potrebe po terenskih 
zmogljivostih.

Aleksander Krebelj
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Več parkirnih mest v Brežicah

OBČINA

Brežice
Pred dobrim letom in pol, 

ko sem nastopil funkcijo 
župana občine Brežice, sem se 
veliko ubadal z rešitvijo pe
rečega problema - pomanj
kanjem parkirnih mest v sa
mem središču Brežic. Za za
četek uspešnega reševanja 
omenjenega problema lahko

štejemo ureditev parkirišča in 
ureditev križišča pri tržnici v 
Brežicah. Zgrajenih je bilo 22 
parkirnih mest v skupni vred
nosti 24 milijonov SIT.

Zaradi velike želje po oži
vitvi mestnega jedra Brežic je 
prevladalo mnenje, da se mora 
čimprej nekaj postoriti na 
področju parkirnih prostorov, 
ki jih sedaj v mestnem jedru 
večinoma zapolnijo uslužben
ci. Ko želijo občani urejati 
upravne stvari, le s težka naj
dejo prosto parkirno mesto. 
Onemogočen je tudi dostop 
posameznikom do trgovin
skih in gostinskih lokalov v 
dopoldanskem času oziroma 
v delovnem času služb.

Kot rešitev omenjenih te

žav smo se odločili, da se ure
dijo parkirna mesta v ulici 
Pod obzidjem kot nadaljevan
je izgradnje parkirišč in kri
žišča pri ti /niči. Tako bo sedaj 
urejenih 43 novih parkirnih 
mest v skupni vrednosti 41 
milijonov SIT. Krajevna 
skupnost Brežice bo pri omen
jenih parkiriščih zagotovila 15 
milijonov SIT. Tudi na za
hodnem delu ulice Pod obzid
jem so planirana nova parkir
na mesta. Projekt, ki bo vklju
čeval 46 novih parkirnih mest, 
je v zaključni fazi projektiran
ja. To parkirišče naj bi bilo 
izvedeno v letu 2007. Sočasno 
z novimi parkirnimi mesti v 
tem delu mesta se bo urejalo 
tudi mestno obzidje.

Omenjena parkirna mesta 
bodo namenjena predvsem 
zaposlenim v mestnem jedru. 
Obstoječa parkirna mesta na 
Cesti prvih borcev bodo s tem 
razbremenjena in namenjena 
obiskovalcem. Parkiranje na 
Cesti prvih borcev bo predvi
doma regulirano s parkomati, 
kar bo odvračalo parkiranje za 
ves delovni čas.

S pomanjkanjem parkirišč 
oziroma nasploh z neurejenim 
parkirnim prostorom smo se 
do sedaj srečavali tudi pred 
Zdravstvenim domom Breži
ce. Pri teh parkiriščih trenut
no pričakujemo dokumentaci
jo projektantov, na podlagi 
katere bomo lahko ponudnike 
povabili k prijavi na razpis za

gradnjo omenjenih parkirišč. 
Teče tudi postopek pridobiva
nj a vse potrebne dokumen
tacije za izdajo gradbenega 
dovoljenja, ki je pogoj za pri
četek del. Znotraj tega projek
ta je predvidenih 51 parkirnih 
mest, grajenih na zelenici za 
Zdravstvenim domom proti 
heliodromu. Finančna vred
nost znaša okrog 20 milijonov 
SIT in jo bo delno financira
lo Ministrstvo za finance (pri
bližno 8 milijonov SIT), preo
stalih 12 milijonov SIT pa je 
finančna obveznost naše ob
čine.

Z vsemi predvidenimi no
vimi parkirnimi mesti priča
kujemo več zadovoljstva ob
čanov v samem mestnem sre

Ivan Molan

dišču, pa tudi vseh uporabni
kov zdravstvenih storitev 
Zdravstvenega doma Brežice 
in Splošne bolnišnice Brežice.

Ivan Molan, I 
župan

☆ ☆
☆ ☆

SLS-
Slovenska ljudska stranka

www.sls.si

DeSUS
Vse generd^

Volilna propaganda se je 
pričela, vsaj kar zadeva objav 
prvih volilnih raziskav. Kdor 
ima dovolj pod palcem, si 
izbere njemu primemo razis
kavo. Boste bralci pomislili: 
“Bilo je tako in ostalo bo ta
ko!” Želimo opozoriti na res
nost dogajanj ob volitvah. Kri
tiziramo štiri leta. Bodimo kri
tični, dosledni in pošteni ob 
volitvah in na volitvah! Čas - 
zamujen - bo trajal vsaj do 
naslednjih volitev. Vprašajmo 
se: “Kdo smo, kaj smo, kaj 
hočemo - želimo, komu pri
padamo in česa se zaveda- 
mo?!“Zdajječas za treznost, 
čas za pošteno analizo pretek
losti, sedanjosti in čas usmer
itve v prihodnost, vseh starost
nih populacij ! Pomembno j e, 
da se med seboj generacije 
cenijo in upoštevajo!

DeSUS nima zaman gesla 
“Za vse generacije!*4. Apelira
mo na starejšo generacijo, da 
je miselno tvorna in na volit
vah uspešna za vse generacije!

Več v naslednji številki 
SavaGlasa!

Za 00 DeSUS Brežice 
predsednik in 

vodja svetniške skupine 
Rok Kržan

N Si
Nova Slovenija
Krščanska ljudska stranka

PREDLOG: Enkraten 
denarni prispevek za 
novorojenčke 
v občini!

Na podlagi demografskih 
gibanj in števila rojstev v zad
njih 15 letih v naši občini lah
ko ugotovimo, da seje števi
lo rojstev zmanjšalo za več 
kot 30 odstotkov. Število roj
stev se v zadnjih treh letih gib
lje okoli 200 otrok letno.

Zato bo PUM na prihodnji 
seji občinskega sveta predla

Predsedstvo SD, OO Brežice bo ta teden pripravilo do
končen predlog list kandidatk in kandidatov za občinski svet, 
ki ga bo ponudilo v potrditev konvenciji 23. septembra. So
cialni demokrati smo posebej zadovoljni, daje županski kan
didat MITJA JANKOVIČ, ki je spomladi tudi prevzel vod
stvo SD v Brežicah. Dobro'ga poznajo veterani, saj je sekretar 
Območnega združenja veteranov Brežice, in vsi, ki imajo 
opravek na SKB, kjer je zaposlen kot osebni bančnik za seg
ment samostojnih podjetnikov in podjetij. Mitjo med mnogi
mi vrlinami odlikujejo izostren čut za pravičnost, vztrajnost, 
ko je treba izpolniti obljubo, in odkrita beseda tudi tedaj, ko 
ni vsem všečna. Rojenje bil 1966. leta, z ženo in hčerko ima
jo dom na Čatežu.

Naj v tem prvem zapisu po počitnicah omenimo še, da se 
bomo člani in simpatizerji SD v predvolilnem času družili v 
Velenju, v soboto, 16. septembra, in v Brežicah v soboto, 
23. septembra, ko bodo med nami tudi Borut Pahor, drugi 
člani vodstva stranke in poslanci.

Milena Jesenko

gal pobudo za sprejem odloka 
o enkratnem denarnem pri
spevku za novorojence v ob
čini Brežice kot eno izmed 
oblik pozitivnega prispevka 
mladim družinam v višini 150 
evrov.

Enkraten denarni prispevek 
bi bila enkratna denarna po
moč upravičencu, ki se zago
tavlja iz sredstev občinskega 
proračuna, s katero se družin1 
zagotovi dopolnilni prejemek 
za kritje stroškov, ki nastane
jo z rojstvom otroka.

Upravičenec do enkratne
ga denarnega prispevka j6 
eden od staršev novorojenca, 
če starša novorojenca živita 
skupaj. Če starša novorojenca 
ne živita skupaj, je upraviče
nec do enkratnega denarnega 
prispevka tisti od staršev, pn 
katerem otrok živi. Pogoj za 
dodelitev enkratnega denarne
ga prispevka za upravičencaj 
je prijavljeno stalno prebivaj 
lišče v občini Brežice.

Predlog takšnega denarne
ga prispevka glede na poV; 
prečno letno število rojstev b1 
obremenil občinski proračun 
s 7 milijoni SIT (0,1%). Tak
šne odloke imajo sprejete Ž6 
prenekatere slovenske občine- 
med drugimi tudi v Posavju-

Upamo, da bodo soglasje k 
predlogu odloka podali tud1 
ostali člani občinskega sveta-

Neposreden prispevek sad1 
po sebi ne bo spremenil treti' 
da rojstev, bodo pa mlad6 
družine lahko ugotovile, da 
jim je občina pripravljen3 
pomagati na različne način6-

PUM se zaveda tudi prob' 
lematike sistema in višin6 
plačevanja vrtcev v nas’ 
občini, zato ob tem priprav' 
Ijamo pobudo za sprememb6 
odloka in pravilnikov.

Ekipa PUU-j. 
Davor RaČ^
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mnenja, odgovori, popravki ...

Sporočilo bralcem!
Bralce vabimo, da s svojimi mnenji, stališči in komentarji sode

lujejo v rubriki Mnenja, odgovori in popravki. Vsi prispevki za 
rubriko morajo biti opremljeni s polnim imenom in naslovom 
odgovorne fizične osebe (tudi v primeru institucij, organizacij, 
strank, društev,...) in s telefonsko številko, na kateri je mogoče 
Preveriti avtentičnost avtorja. Na podlagi Zakona o medijih 
(Ur.l.35/2001) si uredništvo pridržuje pravico do objave ali neob- 
jave in krajšanja prispevkov v skladu s svojo uredniško politiko 
in prostorskimi možnostmi. Izjema so odgovori in popravki, ki po 
zakonu ne smejo biti spremenjeni in dopolnjeni.

KOP Brežice ne 
Zagotavlja kvalitetne 
dobave vode, 
Zaračunava jo pa

SavaGlas, št. 166, str. 15

Na podlagi objavljenega 
Članka v časopisu SavaGlas z 
dne 31. 8.2006 pod naslovom: 
KOP Brežice ne zagotavlja 

kfalitetne dobave vode, zara
čunava jo pa” smo pripravili 
Naslednji odgovor:

KOP Brežice d.d. kot uprav

ljavec vodovodnih sistemov na 
območju občine Brežice da
jemo velik poudarek na celost
no kvaliteto oskrbe naših upo
rabnikov s pitno vodo. To pome
ni redno vzorčenje vode, ki ga 
opravlja Zavod za zdravstveno 
varstvo za potrebe mikrobio
loške in kemične analize vode 
in nadzor nad morebitnimi 
prisotnimi dejavniki tveganja 
v pitni vodi po načelih sistema 
HACCP, pa tudi hitre odprave 
morebitnih okvar na vodovod
ni infrastrukturi, zagotavljan-

Krizni center za otroke 
in mladostnike Krško

CKŽ105, Krško 

041-886-208, 07/49-05-177

Ko si v stiski, ko nekoga potrebuješ, 

ko imaš težave doma..., 

lahko pokličeš ali prideš na pogovor, 

lahko pa pri nas tudi ostaneš. 

Dosegljivi smo 24 ur na dan vse dni v letu!

\

NAROČILNICA
SAVA GLAS - časopis za širšo posavsko deželo 

Trg izgnancev 12, 8250 Brežice 
Tel.: 07-49-91-254, 07-49-91-250 

Fax.: 07-49-91-253
Elektronska pošta: komerciala@radio-brezice.si 

Naročam/o časopis SAVA GLAS 

Itne in priimek

Podjetje(naziv in naslov)

Davčna številka podjetja 

Zavezanec za DDV 

Kraj 

Ulica

Datum

Poštna št.

Telefon

Podpis

Število izvodov

Naročnina skupaj s PTT stroški znaša 210 SIT oz. 0,88 EUR 
Poračunano po centralnem tečaju na izvod. Naročniško 
razmerje je sklenjeno za najmanj eno leto. Preklic naročnine 
N možen samo pred novim obračunskim obdobjem.
\ ,y

je ustrezno visokih vodnih tla
kov in pravilnega beleženja 
količine porabljene vode na 
vodovodnih priključkih ter 
skrb, da bi bilo v letu čim manj 
dni z moteno dobavo vode.

Kar zadeva višino oziroma 
ustreznost vodnega tlaka na 
odjemnih mestih stanovanjskih 
in drugih objektov se opiramo 
na tehnična priporočila pripa
dajoče stroke, ki priporoča 
uporabno območje višine tla
ka od 0,5 do 6 barov za upora
bo v gospodinjstvu. Vsekakor 
so tlaki za novo zgrajene vodo
vode predvideni že v fazi izde
lave projektne dokumentacije 
in se takrat tudi predvidi us
trezna regulacija v primeru 
prisotnosti višjih vodnih tlakov 
na določenem območju.

V primerih že zgrajenih in 
naknadno prevzetih vodovo
dov v naše upravljanje, kot je v 
tem primeru vodovod v Pavlovi 
vasi pri Pišecah, se praviloma 
rešujejo problemi visokih tla
kov v omrežju le takrat, kadar 
gre za večja naselja, kjer je 
sistem priključitve razvejan ne
posredno iz enega vozlišča. 
Takrat se predvidi regulator 
tlaka v takšnem vozlišču za ce
lotno naselje ali celo več nase
lij hkrati. Kadar pa gre le za 
posamezne uporabnike na do
ločenih odsekih, ki se na nas 
obračajo s tovrstnimi problemi, 
jim svetujemo glede vgradnje 
kvalitetnih hišnih regulatorjev 
tlaka v sistem hišne vodovodne 
inštalacije, ki si jih na interno 
instalacijo vgradijo na lastne 
stroške. Enako smo po oprav
ljenih meritvah tlaka in pro
učitvi zadeve svetovali tudi 
gospodu Ivanu Sušinu iz Pav
love vasi 64, 8255 Pišece.

Lepo pozdravljeni!

Direktor KOP Brežice 
Ferdo Pinterič, 
univ. dipl. pol.

mali oglasi

V Belem pri Senovem prodam 
parcelo z možnostjo nadomest
ne gradnje v izmeri 850 m2, 
primemo tudi za vikend. 
Pokličite 041-973-992.

Sem prva lastnica in prodam 
odlično ohranjen Fiat Punto 
1.2 Dinamik, letnik 2004, s 
prevoženimi 56.000 km, peti
mi vrati in vso opremo. 
Pokličite 040-227-525.

Iščemo zanesljivo osebo za 
pomoč v gospodinjstvu na 
območju Bizeljskega. 
Pokličite 041-298-961.

Prodam okoli 4000 kg belega 
in rdečega grozdja za cviček. 
Pokličite 041-225-174.

Težko je spoznanje, 
da te med nami več ni, 
a v naših srcih 
boš ostal ti.

ZAHVALA
Ob boleči in nenadni izgubi dragega moža, 
očeta, starega očeta, brata, tasta, strica, sva

ka in soseda

MARJANA ŠKOFA
iz Brežine 35a

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem, znancem, sodelavcem in do
brim sosedom, ki ste nam v teh težkih trenutkih stali ob strani in nam izrazili ustna in 
pisna sožalja. Hvala vsem, ki ste darovali cvetje, sveče ter našega dragega pokojnika v 
tako velikem številu pospremili v njegov poslednji dom. Iskrena hvala osebju inten
zivnega oddelka Splošne bolnišnic Brežice za lajšanje bolečin v zadnjih dneh njegovega 
življenja, g. dekanu Kšeli za lepo opravljen cerkveni obred, pevcem iz Brežic za zapete 
žalostinke, pogrebni službi Leš za organizacijo pogreba, Mirjaninim sodelavcem in 
sindikatu Tovarne pohištva Brežice za denarno pomoč, trobentaču za zaigrane žalostinke, 
govornikoma Cirilu Rupertu in gospe Lenčki Vogrinc za govor ter vsem društvom za 
spremstvo s prapori. Zahvaljujemo se tudi gostišču Štefanič za gostinske storitve. Vsem, 
ki ste našega pokojnika pospremili na njegovi zadnji poti in nam kakor koli pomagali, 
pa vas nismo imenovali, iskrena hvala.

Žalujoči: vsi njegovi

ZAHVALA
V petek, 18. avgusta, meje mnogo prezgodaj 

zapustila moja ljuba žena

IVANKA VEGELJ
iz Brežine, upokojenka Tovarne pohištva Brežice

Iskreno se zahvaljujem vsem, ki ste darovali sveče in cvetje ali mi kakor koli drugače 
pomagali v teh težkih trenutkih. Posebno zahvalo sem dolžan g. dekanu Milanu Kšeli 
za lepo opravljen obred, pevcem za zapete žalostinke, pogrebni službi KOP Brežice, 
cvetličarni Nina in trobentaču za zaigrano Tišino. Iskreno se zahvaljujem vsem sorod
nikom, prijateljem in znancem, posebno pa sosedom Perecovim, Hodetovim, 
Planinčevim, Pirčevim, Racmanovim ter Milki Baznik iz Cerkelj in Tonetu Krajncu za 
večkratno pomoč. Še enkrat se iskreno zahvaljujem vsem, tudi tistim, ki jih nisem 
omenil.

Žalujoči mož Mirko

tehnični pregledi 
sz* zavarovanja vozil 

sz* prepisi 
sz* prodaja rabljenih vozil 

sz* prodaja novih vozil Citroen in Škoda 
sz* servis:

-servis vozil, kleparska dela, ličarska dela, menjava gum, 
polnjenje klima naprav, ročna avto pralnica, avto vleka

DELOVNI ČAS
Pon-Pe: od 7. do 17., So: od8. do 12. 
DELOVNI ČAS ZA TEHNIČNE PREGLEDE 
Pon-Pe: od 7. do 19., So:od 7 do 12.

mt&mv-m-m
www.avtotine-krsko.si
Avtollm Kriko d.o.o., Bohoriitvt 10,8270 Krtka

Radio KANAL 2000
informativni TV kanal v občini Sevnica
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RADI O/BREŽICE
na 88,7 in 95,9 MHz

Časopis SavaGlas - časopis za širšo posavsko deželo izdaja Radio Brežice d.o.o., Trg izgnancev 12,8250 Brežice
Odgovorna urednica: Lidia Zbašnik

Izhaja vsak drugi četrtek. Cena izvoda je 240 tolarjev - 1 EUR (preračunano po centralnem tečaju: 1 EUR = 239,640 SIT).
Naslov uredništva: Trg izgnancev 12, 8250 Brežice - telefon: 07/49-91-250, telefax : 07/49-91-253 - Elektronska pošta: sava.glas@radio-brezice.si 

Vodja komerciale: Simona Gerjevič; telefon: 07/49-91-250 - Elektronska pošta: simona.gerjevic@radio-brezice.si 
Naročniški oddelek - telefon 01/58-80-276, elektronska pošta: narocnina@salomon.si 

Oblikovanje in računalniški prelom: Miloš Radosavljevič, Igor Tršelič - Tisk: SET d.d., Vevška c. 52, Ljubljana
Nenaročenih rokopisov in fotografij ne vračamo.

Število tiskanih izvodov: 5.000
Na podlagi Zakona o DDV ( Ur.List RS št. 89/98 ) sodi časopis med proizvode, za katere se obračunava DDV po stopnji 8,5%.
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Ob odprtju novega lesenega mostička čez potok Močnik so se 
organizatorji spomnili tudi njegove zgodovine. Ker so jo želeli 
predstaviti mlajšim vaščanom, so za pomoč prosili teto Rezi
ko, ki je včasih dnevno kolesarila čez stari most. Vendar je 
bila to zahtevna pot; obuti je morala škornje, ker je kakšen 
kamen lahko spodnesel kolo in je morala stopiti v vodo, zato 
je v cekarju vedno imela tudi čevlje, da se je lahko na drugi 
strani preobula...

... KerBalasova Rezika iz Arnovega sela še vedno čila in zdrava 
veliko kolesari, ji odslej za prečkanje Močnika ne bo več po
trebo obuti škornjev; po novem mostičku se bo lahko peljala z 
najboljšimi, celo “ta kmašnimi” čevlji, kar je dokazala tudi 
na otvoritvi mostička.

Sevniško podjetje Linkoplast se je uvrstilo na seznam 
letošnjih t.i. gazel oz. hitro rastočih podjetij. “Tako hitro rast 
so gotovo dosegli zato, ker študentom, ki delajo pri njih, ne 
izplačujejo honorarjev, razen če prideš tja z osebnim izter
jevalcem,” je ugotovil znanec.

Na Okrožnem sodišču v Krškem je pri razpisu obravnav 
prišlo do napake. Javno so namreč objavili narok za obravna
vo, ki je zaradi zaščite žrtev zaprtega tipa, saj gre za sojenje 
pedofilu, kije spolno napadel osebo, kije mlajša od 15 let. Po 
posvetu naše “kronistke” z znancem, ji je ta svetoval, naj kar 
gre na obravnavo. “Kaj pa, če me vržejo ven,” jo je zanimalo. 
“Ne bodo te, ne. Ob sodnih zaostankih, kakršne imajo sodišča, 
bodo mislili, da si ti žrtev...”

Oni dan sta v atriju sevniškega gradu stala Matej Imperl z 
Razborja in umetnik Simon Semec iz Radeč. Semec je vihal 
znamenife brke, se živčno prestopal in z naključnimi 
mimoidočimi ugotavljal, koliko kilometrov neki je z Blance 
do Sevnice. Na vprašanje, zakaj ga to zanima, je pojasnil, da 
čaka znanega arhitekta Janeza Suhadolca. In kaj ima Suhado
lc opraviti z Blanco? Pravzaprav nič. Arhitekt je na poti iz 
Ljubljane do Sevnice zaspal na vlaku in se zbudil na Blanci. 
Pa se ni “sekiral”. Suhadolc namreč vedno s seboj vlači staro 
kolo “poni”, tudi na vlak. Ir tako mu je tudi tokrat prav prišlo. 
Še preden smo določili kilometrino do Blance, je možakar že 
prikolesaril na grad.

Na tisoč metrih ni greha, pravijo, na 2864 metrih pa tudi 
konkurence ne, sta ugotavljala novinar Marjan Razstresen iz 
Slovenskih novic, ki je imel v roki vse niti zahtevne prireditve, 
in novinarka SavaGlasa.

Tudi krški župan Franci Bogovič bi moral razmišljati bolj 
široko. Namesto da se ogreva za odprti plavalni bazen, bi raje 
dal pobudo za gradnjo pokritega olimpijskega bazena. Verjetno 
bi tudi s tem povrnil ugled nekdanjega plavalnega kluba in 
prispeval h kakovosti krškega plavanja. Odprtih bazenov je v 
okolici dovolj, vse od Čateža do Šmarjete in Brestanice.

Medtem ko gradbeni inšpektor še naprej ruši čmo-sive grad
nje, pa so se v novo poslopje, kjer že domuje Upravna enota 
Brežice, vselili še geodeti. Seveda je v lepi zgradbi sredi Brežic 
tudi dovolj prostora za druge državne organe, namreč za in
špekcijske službe. A so govorice okrog tega zadnji čas potih
nile. Samo Alah zdaj menda ve, prosto po Tomu Križnarju, 
če se bodo inšpektorji iz Krškega res preselili v Brežice!

Direktor brežiškega radia, ki izdaja SavaGlas, seje pred 
kratkim z družino preselil k ženini babici. In ker je babica 
zvesta naročnica časopisa SavaGlas, mu je v skupnem gos
podinjstvu kot zadolženemu za plačevanje položnic pripadla 
tudi ta čast, da lahko po novem plačuje naročnino za Sava
Glas.

VREME
NAPOVED VREMENA 
ZA SLOVENIJO 
14. september 2006

Danes bo v vzhodnih in sever
nih krajih še večinoma sončno, 
drugod se bo od zahoda oblač
nost povečala. Na Primorskem 
bo popoldne pričelo rahlo de
ževati. Ponoči bodo padavinein 
posamezne nevihte zajele večji 
del Slovenije, jutri bo pretežno 
oblačno, občasno bo deževalo, 
vmes bodo tudi nevihte.

Petek Sobota Nedelja

17/22 °C 18/22 °C 16/23 °C

Moški ustvarjajo zakone, 
žene običaje.

Charles De Ligne

Če moški sliši besede 
žene s katero se 

pogovarja, ona zagotovo 
ni preveč lepa.

H. Haskins

Če ne bi bilo moških, bi se 
žene dobro razumele.

LaBruyere

S slabo ženo moški 
hitreje stari. 

Baškirski pregovor

Žena je manjša od moža, 
njene strasti so kot 

mesečina proti svetlobi 
sonca in kot voda 

proti vinu.
Tenny

___________________________________________________ J
_________________________________________________Sava Glas, I4,9.20j)

Med lepoticami tudi 
Posavki

Mokrice - Na gradu Mokrice so se pretekli vikend 
sedmi sili predstavili letošnji finalisti izbora “Lepo
ta slovenskega podeželja”. Med 24 kandidatkami 
in kandidati sta tudi dve Posavki, in sicer 19-letna 
Barbara Divjak z Blance in 20-letna Jerneja 
Bogovič iz Leskovca pri Krškem.

Fotografije, ki sijih lahko ogledate na spletni strani izbora 
www.lepo2007.com, bodo krasile marsikatero domačijo, 
dom ali pisarno. Kot vsako leto bodo organizatorji namreč 
tudi letos izdali ekskluzivna koledaija - Lepotice sloven
skega podeželja 2007 in Fantje slovenskega podeželja 2007.

Barbara Divjak

Skrivnost zaenkrat ostaja, kdo ima največ možnosti za 
naslov lepotice in fanta slovenskega podeželja 2007. Bliža 
se namreč finalna prireditev “Praznik slovenskega podeželja 
2006” s finalnim izborom lepotice in fanta, ki bo med 6. in 
8. oktobrom 2006 v Cerkljah na Gorenjskem.

Jerneja Bogovič

Med 1. in 30. septembrom glasovanje občinstva že poteka 
na spletni strani www.lepo2007.com. zadnjo tretjino glasov 
pa bo na finalni prireditvi podelila strokovna žirija. L.Z.

1 Internetna izdelava fotografij
,_______ _ 'smfijeiidelmi
imMmfotmkelitiHim

Povečave -'i
velikih formatov izdelujemo do 
dimenzije 110x200 cm. Ponujamo 
vam ugodnosti pri izdelavi 
fotografij za razstave.

Sožjk.4.V

AKCIJA SEPTEMBER
POVEČAVA OR


